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Blessures? 
Sporten is fijn. Maar als het mis gaat? 

Bel FysioTotaal. Dan komt het goed!



Alweer 50 jaar geleden, op 11 november 1963 om precies te zijn,       

is door een aantal enthousiaste Harderwijkers de Noord West          

Veluwse Mixed Hockey Club De Mezen opgericht. Dat vraagt om 

een terugblik. In deze bijzondere jubileumuitgave van 

MMagazine proberen wij een tijdsbeeld van de afgelopen 50 jaar 

te geven. Wij hopen een mooie bewaarversie voor u gemaakt te 

hebben.  

 

 

MHC De Mezen is van een club met 25 leden uitgeroeid tot een 

club met ruim 550  leden. Daar mogen we met z’n allen best trots 

op zijn. Van een gezellige familieclub is de De Mezen in stapjes 

omgevormd tot een gezellige prestatieclub. Deze transformatie 

had wel wat voeten in de aarde, maar uiteindelijk is de hele club 

erop vooruit gegaan. Het hockey in Harderwijk is leuker 

geworden, het  niveau is gestegen en elk jaar mogen we diverse  

kampioenen huldigen.  

 

Vele jaren was ’t Kleddertje 

het clubblad van De Mezen.              

De eerste versies werden nog                 

gestencild. Later kwam een           

moderne printmachine 

waarop het clubblad gedrukt 

werd. Elke maandagavond 

werd alles gedrukt en op 

dinsdagochtend kwam een 

groep vrijwilligers naar het 

clubgebouw om de vellen op 

volgorde bij elkaar te rapen, 

aan elkaar vast te nieten en 

te vouwen; het Kledderrapen. 

Jeugdleden brachten het           

clubblad vervolgens naar de 

leden thuis. Tijdens het 9e 

lustrumfeest van  De Mezen 

introduceerden wij 

MezenMagazine, een volledig digitaal gemaakt full color 

clubblad dat ook nog eens door de post bij alle leden werd 

thuisbezorgd, hoe makkelijk was dat. Maar net als aan ’t 

Kleddertje komt nu ook, na vijf jaar alweer, een eind aan 

MMagazine. Jammer, maar de moderne social media en de 

website bieden volop mogelijkheid om leden snel te informeren. 

Dit jubileum magazine is daarom meteen de laatste. 

 

De redactie - Klaas Albers en Janine Reekers - heeft met heel 

veel plezier MMagazine de afgelopen 5 jaar gemaakt. Dit 

hebben zij uiteraard niet alleen gedaan. Aan vrijwel elke uitgave 

hebben verschillende mensen een bijdrage geleverd, waaronder 

met name Petra Nieuwenhuizen en Ivo Reekers. 

 

Wij hopen dat deze jubileumuitgave een plekje in uw boekenkast 

krijgt, dat u er de komende jaren zo af en toe nog eens 

doorbladert en zult zeggen “ja, mooi clubje, onze Mezen” 

 

 

Janine Reekers - Tijben 

Klaas Albers  
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50 jaar  

MHC De Mezen 

De Mezen                 

dat zijn we samen 



Samen sterker

Ontdek alles over de Rabobank en sport
op rabosport.nl

Sport inspireert en verbindt. Daarom steunt de

Rabobank sporten waar we naar kijken, maar ook

waar iedereen aan mee kan doen. Dus sponsoren

we het nationale team én de lokale hockeyclub.

De Rabobank sponsort de nationale top
én lokaal talent.

en achter
Hockeyclub
"De Mezen".

Achter het
nationale

team staan

Of u nu komt voor een heerlijke maaltijd of drankje op ons terras aan het 

Veluwemeer of voor een zakenlunch u bent altijd van harte welkom bij AfslagTIEN. 

U kunt ons vinden op strandparc Nulde. Direct voor AfslagTIEN bevindt zich een 

speeltuin en strand waar uw kinderen zich voor en na het eten uitstekend kunnen 

vermaken, wij beschikken over een prachtige Airtrampoline voor uren speelplezier!

 

In onze keuken worden alle gerechten, met uitsluitend verse producten, bereid 

door onze chef-kok.

 

Oók voor feesten en partijen bent u bij AfslagTIEN aan het juiste adres. Voor zowel 

bruiloften, verjaardagen als bedrijfsfeesten bent u van harte welkom. Natuurlijk 

kunnen verdere activiteiten rondom uw feest ook door ons geregeld worden.
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VOOR AL UW FEESTEN EN PARTIJEN
ALLES HUISBEREID

KOFFIE EN THEE

Of u nu komt voor een heerlijke maaltijd of drankje op ons terras aan het 

Strandboulevard 27 - 3882 RN Putten 

Tel. 0341 360 752  -  www.afslagtien.nl

Wij zijn iedere dag (m.u.v. Dinsdag) open van 11.00 - 21.00 uur*
* Van 20 juli tot 1 september 7 dagen per week open. Van oktober tot maart op vrijdag, zaterdag en zondag open.
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U bent van harte welkom bij AfslagTIEN!

Alles voor de Horeca
Van de Mheen Foodservices levert als veelzijdige
en servicegerichte groothandel een omvangrijk 
assortiment voor de horeca.

Van de Mheen Foodservices
Postbus 195, 3840 AD  Harderwijk
Daltonstraat 18, 3846 BX  Harderwijk
Telefoon (0341) 43 03 13
Fax  (0341) 43 02 93
Internet vandemheen-foodservices.nl 
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INHOUD 
Jubileumuitgave 10e lustrum 

MHC De Mezen, mei 2014 

 

 1963-1973 

 DE OPGERICHTING VAN DE 

 MEZEN IN  HOTEL IJSSELMEER. 

 DE MEZEN VERHUIZEN VAN 

 ERMELO NAAR HARDERWIJK 

  

 1973-1983 

 DE CLUB BEGINT FORS TE 

 GROEIEN. ER KOMT EEN 

 NIEUW CLUBGEBOUW 

 

 1983-1993 

 DE MEZEN KRIJGT EEN         

 KUNSTGRASVELD.                    

 DE BENJAMINS DOEN HUN 

 INTREDE BIJ DE MEZEN 

 

 1993-2003 

 MEER EN MEER KINDEREN 

 ONTDEKKEN HOCKEY ALS 

 SPORT, MEDE DOOR               

 MEIMAAND SPORTMAAND,        

 DE VOORLOPER VAN 

 SPORTWIJZER 

 

 2003-2013 

 DE MEZEN GAAT VOOR MEER 

 PRESTATIE. HET CLUBGEBOUW 

 WORDT INGRIJPEND  

 VERBOUWD. HET LEDENTAL 

 LOOPT OP TOT RUIM 550 
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2004 invoering van selectiebeleid 

mogelijk. Voortaan moest je een plek 

in het eerste elftal ‘verdienen’.   

                              

In de jaren daarna groeide het 

ledental van De Mezen in korte tijd 

verder naar ruim 550 . 

Organisatorisch had dat nogal wat 

consequenties en kwamen besturen 

en commissies voor  interessante 

uitdagingen te staan.  Wat is 

gebleven, is dat De Mezen nog 

steeds een gezellige, succesvolle            

hockeyclub is waar kinderen en 

volwassenen uit de regio met plezier 

hun sport beoefenen.                                                        

Moeder Backbier bezoekt met 

dochter Pauline schoolarts Aad van 

Bonzel. Pauline zou eigenlijk meer 

moeten sporten. Voor jongens  

waren er wel sportmogelijkheden, 

maar voor meisjes niet zo veel. 

Beiden hadden vroeger gehockeyd.  

Zou het niet een idee zijn om … 

                                                        

Aad van Bonzel nam samen met               

mevrouw van Woudenberg en de 

heren Backbier,  Meyer, Ottevanger, 

van IJsendijk en Volgers, ook allen 

oud hockeyers, het initiatief om dit 

idee om te zetten in concrete actie                                               

De oprichtingsvergadering vond 

plaats in Hotel IJsselmeer aan de 

Boulevard van Harderwijk. In die tijd 

werden sportclubs vaak naar een 

vogel of ander dier genoemd. 

Omdat de Harderwijker kleuren geel 

en blauw zijn, lag de blauw/gele 

Mees voor de Harderwijker 

hockeyclub voor de hand als naam.    

De officiële naam is de Noord West              

Veluwse Mixed Hockey Club De 

Mezen. De eerste jaren werd echter 

gespeeld in  Ermelo, op de plek 

waar nu het  Groevenbeek College 

staat. Eind jaren zestig kreeg De 

Mezen haar eigen velden in 

Harderwijk, aan de Parkweg.                                                                                                     

Niet alleen kreeg De Mezen in                         

Harderwijk de beschikking over drie 

grasvelden, ook kwam er in 1968 een 

heus clubgebouw. In 1982 was het 

oude clubgebouw echter compleet 

vervallen en is op dezelfde 

fundamenten een nieuw gebouw 

neergezet. Dat gebouw heeft, 

behoudens diverse aanpassingen 

onder leiding van Hans Dreese en 

Pim Hein, tot 2008 dienst gedaan. In 

dat jaar is het clubgebouw grondig 

onder handen  genomen. Mezenlid 

en architect Victor Schölvinck  

tekende voor de ingrijpende 

renovatie, waarbij met name de 

kleedkamers zijn gemoderniseerd en 

een aanbouw is gerealiseerd. Het 

destijds oudste Mezenlid, Maarten 

van Zanten heeft samen met het 

toen jongste lid Myrthe Brinker de 

officiële heropening verricht.  Eind 

2013 is het bargedeelte aangepakt 

en is een begin gemaakt aan de 

overkapping van het terras.  

                                                   

De populariteit van hockey bleef 

stijgen. In 2001 kon het 100ste 

jeugdlid ingeschreven worden.  De 

Mezen groeide uit haar voegen. 

Begin 2003 gaf de gemeente groen 

licht voor  twee nieuwe kunstgras-

velden die nog datzelfde jaar 

feestelijk in gebruik zijn genomen. Het 

grote aantal  jeugdleden maakte in                                               
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1968 , Burgemeester Numan geeft het  

fluitsignaal voor de  eerste wedstrijd op 

het nieuwe sportpark van De Mezen.                                                                                                                                

Augustus 2003, Wethouder Rob Daamen 

(r) opent, samen met  bestuursleden Hans             

Dreese (l) en Paul Loef de nieuwe             

velden.                                                                  

Het voormalige Hotel IJsselmeer aan        

de Boulevard met daarnaast de                      

oorspronkelijke Harderwijker molen.      
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De notulen van de oprichtingsvergadering in 1963 en de aankondiging in de krant. 



 

 

Binnen twee maanden na de oprichting kon het 

honderdste Mezenlid al ingeschreven worden. 

Zoals te lezen in Dagblad De veluwe, blijken 

vooral leerlingen van het CCNV zich aan te 

melden als lid.    

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

  

 

 

                                                                                         

Ook al snel na de oprichting , in 1964, werd het 

eerste veteranenteam geformeerd. Helaas 

hebben we niet alle namen kunnen  

achterhalen.  

Staand vlnr:                                                                                

Ben Volgers, Jan Vis, Gijs Dudok van Heel,                

Dhr. Hamers, Rein Graatsma, (onbekend),                                      

Dhr. Van Mervennee,  Dhr. Van Assem en                       

Dhr. Backbier. 

Gehurkt vlnr:                                                                            

Aad van Bonzel, Dhr. Van Hogendorp,                   

Hein IJsendijk en Dhr. Ottevanger   
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Mei 1964. De statuten van de Noord West Veluwse Mixed Hockeyclub De Mezen zijn bij Koninklijk besluit goedgekeurd.           

De club kan vanaf nu meedoen aan de officiële competitie van de KNHB.   



We kunnen het ons tegenwoordig  

bijna niet meer voorstellen, maar 

vroeger werd niet op strakke, gladde 

kunstgrasvelden gespeeld. Er werd 

gespeeld op echt gras!                     

                      

Een molshoop hier of daar op het veld, 

tja, kon gebeuren. Daar speelde je 

dan maar omheen. Tot in de jaren 90 

van de vorige eeuw werden nog veel 

wedstrijden, ook bij De Mezen, op echt 

gras gespeeld. 

 

De stick heeft door de jaren heen een 

grote ontwikkeling doorgemaakt.            

Andere materialen en andere vormen    

volgden elkaar in snel tempo op.  En 

wat te denken van de bescherming 

van de keepers. Een paar legguards 

en handschoenen met stalen vingers, 

dan had je het wel gehad. Daar moet 

je tegenwoordig toch niet meer aan      

denken,                                                     

                                                   

Foto rechts:                    

De man die wij nog wekelijks op de club 

tegenkomen als scheidsrechter, hier in 

actie als jongeman. Eminent grise van De 

Mezen Gert Jan Kepper, lid vanaf de 

oprichting in 1963 

 

De inkt op de goedkeuringsakte van         

Koningin Juliana was amper droog 

toen De Mezen hun eerste kampioen 

in de analen bij kon schrijven. In het 

seizoen 1964/1965 was Mezen Heren 

1  meteen te sterk voor de 

concurrentie. Op de teamfoto de 

spelers van het  eerste uur. 

 

 

Staand, vlnr: 

Paul Hamers, Han Schouten, Joris Evers, 

Franklin Oliemans, Gert Jan Kepper en 

Ted Evers 

 

Gehurkt vlnr: 

Eric Prins, Fokko Lieben, Karel Bekker, Gijs 

Numan en Bob Forster. 
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Het eerste ‘clubgebouw’ van De                 

Mezen, langs het veld in Ermelo,                

verdiende het predicaat clubgebouw 

niet echt.                   

                     

De accommodatie bestond uit een             

houten keet waar de spelers zich om 

konden kleden. Er paste amper één 

team in. Het was dus wel een beetje               

behelpen.           

Het fenomeen ’bardienst’ bestond            

destijds nog niet. Wel werd vanuit een 

oude kar op wielen  soep 

geschonken, het enige wat je kon 

krijgen. En als je dienst had, was je die 

dag ‘soepmees’.  

                                                          

Dames 2, 1964), na de wedstrijd in de 

rij voor een overheerlijk bekertje soep.  

Dames 2, 1964-1965 

                                                                                                         

Staand vlnr:  

Yolanda Lodewijks, Els de Jong, Olga Versteeg,  

Elly Nijenhuis, Ingrid Bregt, Karin Versteeg 

   

Gehurkt vlnr:  

Madelon Ottevanger, Pauline Backbier,  

Monica Ottevanger,  Gerda van de Meulen,   

Ineke Volgers 

                                              

Op de achtergrond                

rechts: Franklin Oliemans en links de heer               

Backbier 

Het dames team van De Mezen dat in het 

seizoen 1965-1966 kampioen werd en      

promoveerde naar de 3e klasse.    

  

Staand vlnr:                                                       

Carry Hoeve, Sia de Jonge, Elly Nijenhuis,    

Ineke Volgers, Els de Jong, Rian Dorjee.                                         

                 

Zittend vlnr:                                                             

Ingrid Versteeg, Janneke Kerstens,                  

Ineke Lammerts van Bueren, Helene 

Mersch, Margot de Jonge 
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Als algemeen bestuurslid fungeerde 

hij, zonder prominent aanwezig te 

zijn, als cement tussen de stenen. Een 

aantal keren heeft hij, bij interne                              

bestuursstrubbelingen, tijdelijk het                                  

voorzitterschap op zich genomen.      

Met veel tact zorgde hij er dan voor 

dat alle neuzen uiteindelijk allemaal 

weer dezelfde kant op stonden.                          

Zoals tijdens zijn benoeming tot erelid 

in 1970 door de toenmalig voorzitter 

werd gezegd: “Piet Versteeg was              

onopvallend een opvallende 

bouwer.    

                         

Ook de heer Hein van IJsendijk, tot  

erelid benoemd in 1971, behoort tot 

het illustere gezelschap oprichters 

van De Mezen.                 

                      

           

 

 

 

 

 

 

De heer van IJsendijk is ten tijde van 

de oprichting en vele jaren daarna                  

bijzonder actief geweest voor De             

Mezen. In het eerste bestuur was hij 

wedstrijdsecretaris. In het proces 

rondom de sloop en nieuwbouw van 

het clubgebouw in 1982 heeft hij een 

enorm grote rol gespeeld. Hij kreeg 

daarom de eer om de symbolische 

’eerste steen’ van het nieuwe                  

clubgebouw te leggen.  

         

MHC de Mezen is deze  mensen veel 

dank verschuldigd. Zij hebben het 

aangedurfd om met weinig 

middelen, maar wel met heel veel 

enthousiasme en doorzettingsver-

mogen een sportclub op te richten. 

Een club die tegenwoordig een 

belangrijke rol speelt in de regio.  

De mensen van het eerste uur van   

De Mezen zijn, terecht, benoemd tot 

erelid van de club. Niet alleen omdat 

ze De Mezen mede hebben 

opgericht, maar bovenal voor hun 

meer dan normale inzet voor de club. 

Helaas is veel van de informatie van 

elk van de oudere ereleden verloren 

gegaan. Toch hebben we het één en 

ander kunnen achterhalen.  

                                                                    

De heer Volgers was de eerste 

gekozen voorzitter van De Mezen. Hij 

werd benoemd tot erelid in 1967. De 

naam van de club, De Mezen, en de 

naam van het clubblad, ’t Kleddertje, 

zijn door hem bedacht. Als eigenaar 

van een uitgeverij was hij ook 

degene die het drukken van de 

eerste exemplaren  verzorgde. 

                                                   

Het tweede erelid, eveneens 

benoemd in 1967, was de heer 

Backbier. De heer Backbier kende als 

militair heel veel mensen, waardoor 

hij links en rechts het één en ander 

kon ’regelen’. Zo  zorgde hij voor de 

keet die in het begin als kleedkamer 

dienst deed. Zeker in de beginjaren 

deed hij erg veel voor de club, 

waaronder training geven aan de 

vele kinderen die De Mezen al vanaf 

het begin als lid had.                                                             

            

De enige nog levende oprichter is          

de heer Aad 

van Bonzel.                          

Samen met 

mevrouw van 

Woudenberg 

stond hij aan 

de wieg van 

De Mezen.                  

Van de                 

begintijd kan  

hij zich desgevraagd nog best veel 

herinneren: “Als huisarts, kende ik 

natuurlijk veel mensen. In gesprekken 

met onder andere mevr. Backbier en 

mevr. van Woudenberg kwam naar 

voren dat zij graag wilden dat hun 

dochters wat meer kon sporten. Ik 

had in Middelburg leren hockeyen 

en heb lange tijd bij Kampong 

gespeeld. Uit deze gesprekken kwam 

toen het idee van een hockeyclub in 

Harderwijk naar boven. Dat idee 

hebben wij met enkele kennissen 

omgezet in de oprichting van een 

hockeyclub. Het begin was niet 

makkelijk, we moesten zelf de doelen 

en dergelijke aanschaffen, maar 

niemand had geld. De eerste 

trainingen en  wedstrijdjes hielden we 

op de hei waar we een veld uitzetten 

met linten. Burgemeester Numan, 

waarvan ook twee kinderen lid 

waren, heeft zich ingezet voor de 

realisatie van het complex aan de 

Parkweg. Ik ben een tijdlang, in de 

beginjaren, penningmeester 

geweest. Ook heb ik destijds het 

spelen weer opgepakt. Een jaar of 

vier heb ik nog in het team van de          

veteranen, de Pimpelmezen,                 

gespeeld. Ook mijn drie oudste 

kinderen hebben bij De Mezen 

gespeeld.”  De heer van Bonzel, 

inmiddels 90 jaar, ervaart zijn 

benoeming tot erelid van De Mezen 

in 1969 nog  altijd als een grote eer.   

                                 

Mevrouw van Woudenberg was         

samen met Aad van Bonzel één van 

de initiatiefnemers tot oprichting van 

De Mezen. Bij haar thuis werden de 

eerste vergaderingen gehouden. In 

het eerste bestuur was zij secretaris.

                    

Eeveneens in 1969 is een andere 

oprichter van De Mezen, de heer                

C.F. Ottevanger, benoemd tot erelid. 

De heer Ottevanger was, net als de 

heer van Bonzel, arts.  Ook hij heeft 

zich jarenlang ingezet als bestuurder 

van de club.   

                                                                      

Lid vanaf de oprichting, heel actief         

binnen de club, maar altijd op de          

achtergrond, de heer P. Versteeg.        
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De NWVMHC De Mezen beschikt nu 

over 3 grasvelden, 2 kleedkamers en 

een  heuse kantine. Daarmee is de 

club klaar voor de toekomst.                                  

            

De eerste wedstrijd op de nieuwe                  

accommodatie werd, zoals op de           

uitnodiging te lezen, gespeeld tussen 

Nederland C en het Oostelijk elftal.                    

Het publiek vond het prachtig en 

kwam massaal op deze wedstrijd af.   

 

Zaterdag 31 augustus 1968 was voor  

MHC De Mezen een heuglijke dag. 

Onder toeziend oog van de 

clubleden, vertegenwoordigers van 

de KNHB en de gemeente, verrichtte                            

burgemeester Numan de officiële 

opening van de nieuwe  Mezen 

velden.                                                                     

                                      

Uit de krant van 2 september 1968:                                           

“Het was zaterdagmiddag enorm 

druk bij de ingebruikneming van de 

velden door de Noord West Veluwse 

Mixed Hockeyclub “De Mezen” dat 

gelegen is aan de Parkweg. Velen 

hadden plaats genomen op de 

aanwezige zitplaatsen. We 

bemerkten al spoedig de                       

aanwezigheid van burgemeester 

Numan, de garnizoenscommandant 

luitenant-kolonel Koerselman, de 

heer  J. Hoppel, korpschef van 

politie, officials van de KNHB, leden 

van de gemeenteraad, alsmede                               

vertegenwoordigers van                                 

zusterverenigingen. Na enkele                  

toespraken bood burgemeester 

Numan de vlag van de gemeente 

Harderwijk aan het bestuur aan. 

Deze werd door twee leden van het 

eerste uur, te weten de heren G. 

Numan jr. en F. Lieben gehesen, 

waarmee de officiële opening was 

voltooid.”                                                                                       

    

                          

Foto links:                                            

Veel belangstelling voor 

de opening van de 

velden van NWVMHC De 

Mezen met het fraaie 

clubgebouw.                                                                   
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Foto onder:  Volgens het Schilders Nieuwsblad “betraden mej. Van der Mersch en                  

mej. Numan vol enthousiasme de nieuwe velden.”                                       

Op de achtergrond de heer en mevrouw Meyaard. 



Luigi’s  
                      eten en drinken 

 

Markt 3, 3841 CE Harderwijk. t: 0341 430917  info@luigis.nl  www.luigis.nl 

 

 

 

 

 

www.maartenzcatering.nl   |   0341 - 41 45 73   |   Harderwijk

Het perfecte feest in huis?
Maartenz Catering maakt het voor u 
mogelijk en denkt graag met u mee:

• Home Cooking
• BBQ
• Housewarming
• Feesten



Oma van Astrid, Esther, Laura, Helga, 

Erik, Marianne, Annelies, Iris, Kasper, 

Irina, Jorik, Tania, Tristan, Marvin en 

Kylian. Moeder van Ingrid, Olga, 

Karin, Nils Peter, Peter, Linda, Kurt 

Karel en Sven Holger. Bijna allemaal 

zijn of waren ze  actief bij De Mezen. 

Alleen dat al zou een reden voor het 

erelidmaatschap zijn.                          

Zelf is Iet Versteeg in Deventer 

begonnen met hockey toen ze een 

jaar of twaalf was.  Om goed te zien 

hoe hockey gespeeld moest worden 

werd ze, voor straf, in het doel gezet. 

Die plek beviel haar zo goed dat ze 

daar haar hele actieve hockeyleven 

niet meer uit is gekomen. Ze voelde 

zich als keeper als een vis in het 

water. Behalve legguards en 

handschoenen werd destijds aan 

bescherming niet veel gedaan. Een 

helm kreeg je niet op haar hoofd; 

die droeg niemand toen, dus zij ook 

niet. Tot haar 60ste heeft Iet actief  

gehockeyd.                                                       

Iet is van het type ‘niet zeuren, maar 

doen’ geweest. Met die instelling 

heeft zij veel zaken bij De Mezen in 

gang gezet en voor elkaar 

gekregen. Zij was het die de koek en 

sopie op het veld in Ermelo regelde 

en de soepmees in het leven heeft 

geroepen. Direct na de verhuizing 

van de club naar Harderwijk 

beheerde zij de bar in het 

clubgebouw. Daarnaast is zij jaren 

secretaris in het bestuur geweest.              

Als dank voor haar grote inzet is zij in 

1976 benoemd tot erelid.          

Het eerste dames veterinnen team in 1968.                                 

Staand vlnr.: Iet Versteeg (keeper), met daarnaast Louk Meijer. In het midden, derde van 

rechts, Riekje van IJsendijk. Gehurkt vlnr.: helemaal links Yvonne Meyaard. Derde van links 

Juul Pellen met daarnaast Petra Vis - Heringa en Annie de Jonge.  (de overige namen zijn 

ons helaas niet bekend)    

Rechts Hein van IJsendijk sr.,                                       

met naast hem Aad van Bonzel. 

 

Foto links:               

Kurt-Karel Versteeg in 

gevecht om de bal met 

Hein van IJsendijk jr.

  

                           

Foto rechts:                       

Linda Versteeg,                     

tegenwoordig beter           

bekend als Linda Balen

Foto onder:                                     

De zusjes Meyaard 

Deze foto’s zijn gemaakt tijdens het toernooi op 6 juni 1968 in Ermelo. Een mooi 

tijdsbeeld, ook wat de clubkleding betreft. Destijds waren de tegenwoordig zo           

populaire Converse schoenen heel gewone sportschoenen.  
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Mezen meisjes C mochten zich  

kampioen noemen. De speelsters, 

coach (I. Mulder) en trainer P. 

Overeem) werden, aldus Het 

Schilders Nieuwsblad, door de 

meegereisde supporters 

gefeliciteerd en beladen met 

bloemen, taart en limonade.                 

___________________________________                                               

In 1974 mochten onze Meisjes C 

zich, na Dames 2, als tweede 

Mezenteam kampioen noemen. 

Omdat na de laatste reguliere 

wedstrijd twee team gelijk geëindigd 

bleken moest een      

beslissingswedstrijd  gespeeld 

worden tegen Apeldoorn MC2.  

                                            

Dat gebeurde op het veld van Epe,      

neutraal terrein, en onder leiding van 

neutrale bondsscheidsrechters.  

Maar liefst 50 supporters reisden met 

de meisjes mee naar Epe. ‘Dat ze 

zoveel support niet gewend waren 

bleek uit het nerveuze begin waarin 

De Mezen een aantal mooie kansen 

niet wist te benutten’, zo stond te 

lezen in Het Schilders Nieuwsblad 

van 2 mei 1974. Toch waren het de 

Mezen meisjes die na 20 minuten de 

score openden, Harriëtte Overbeek 

zette de Mezen op een mooie 1-0 

voorsprong. Met de  zenuwen ging 

het daarna enigszins  beter, het 

spelbeeld verbeterde. In de tweede 

helft maakte Mirjam Lembeek de       

2-0. De dames dachten daarmee 

____________________________________                                                      

Kop Schilders Nieuwsblad                      

11 november 1976:                                                      

zeker te zijn van het kampioenschap 

en werden iets minder fel. Apeldoorn  

maakte hier meteen gebruik van en 

bracht de stand op 1-2. Daarna 

volgden 10 spannende minuten 

waarin  Apeldoorn aanval na aanval 

opzette, maar geen enkele kans wist 

te benutten. Het bleef 2-1 en de  

__________________________________     
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moest halen. Ook vroeg hij zich af 

waarom de hockeyclub zo’n dure 

installatie nodig had. De zes 

lichtmasten hadden De Mezen 

23.000 gulden gekost. Een bestuurs-

lid van De Mezen legde nog uit dat 

de 13 elftallen, in verband met 

wedstrijden op zaterdag  alleen 

doordeweeks, ’s avonds, konden 

trainen en dat daarbij goede 

verlichting noodzakelijk is. De 

gemeente vroeg zich af waarom zij 

de hoge kosten moest dragen. 

Immers, VVOG, Zwart-Wit en Unitas 

hadden de verlichting toch ook zelf 

bekostigd?  De Mezen kreeg geen 

subsidie voor de verlichting.   

Het bestuur moest de contributie 

dat jaar verhogen ... met 30 gulden 

oneens met de vertegenwoordigers 

van de gemeente over de juridische 

afwikkeling.           

                

Eerder, in 1976, zag De Mezen de 

subsidie aanvraag voor de                     

veldverlichting afgewezen. 

Wethouder Christian zei de hockeyers 

wel te willen helpen,  maar niet te  

weten waar hij het geld vandaan                                  

De verhoudingen tussen De Mezen en 

de gemeente zijn door de jaren heen 

altijd heel goed geweest. Maar ook in 

een goede verstandhouding komt wel 

eens een ’dingetje’ voor.   

                                 

Bijvoorbeeld in 2008, bij de eigen-

domsoverdracht van het clubgebouw 

aan De Mezen. Bestuursleden Klaas 

Albers en Egbert van Laer waren het 



de wedstrijd. Volgens het reglement 

dien je de tegenstander “een 

eenvoudige lunch aan te bieden, 

maar dat kan in onderling overleg 

ook iets anders zijn.” De gezamenlijke 

lunch met de tegenstander is ook 

altijd de verrassing van de dag. 

Behalve lekker - bij het team van De 

Mezen worden wegens groot succes 

regelmatig recepten uitgewisseld - is 

het vooral ook heel gezellig.                  

  

Helaas wordt het landelijk steeds 

moeilijker om een dinsdag 

competitie op te zetten.  Hoewel het 

de nodige aanpassingen vergt, vaak 

ook met kunst- en vliegwerk, bij  De 

Mezen zijn gelukkig nog steeds 

genoeg vrouwen die werk en sport  

combineren en op dinsdag kunnen 

hockeyen. Jammer genoeg lukt dat 

bij veel andere verenigingen niet 

meer, waardoor de toekomst van het 

doordeweekse veterinnen hockey 

onzeker blijft.                                        

Dertig seizoenen dinsdag veterinnen 

bij De Mezen. Een klasse apart in 

een aparte klasse. Het is en blijft een 

bijzonder fenomeen dat elke 

dinsdagochtend door heel 

Nederland een hockeycompetitie 

gespeeld wordt door veterinnen. 

                   

Ook bij De Mezen wordt op 

dinsdagochtend competitie 

gespeeld. Voor velen is dit een 

onzichtbaar stukje Mezen traditie. 

Maar deze competitie ouder is dan 

de club zelf. Begin deze eeuw werd 

het vijftigjarig bestaan van de 

dinsdag dames competitie gevierd. 

Deze competitie is dus bijna 10 jaar 

ouder dan De Mezen. De Mezen 

spelen ook al heel lang mee. 

Volgens Willy Peelen, met haar 30 

seizoenen bij De Mezen de langst 

spelende veterin,  is het veterinnen 

hockey door de week een stabiele 

factor binnen de club. Zelf was ze 

destijds een van de jonkies: Vanuit 

Amsterdam kwam ze naar Putten, 

werd lid van De Mezen en deed 

mee met het dinsdag team. “Toen ik 

begon speelde er een team op 

dinsdagochtend en één op 

donderdagmiddag. De dinsdag 

veterinnen spelen naar het westen, 

ook toen al, het donderdagteam 

speelde in Oost en Noord. Het 

dinsdagteam was ook iets jonger.”                         

Halverwege de jaren 80 waren er te 

weinig dames voor twee teams. Uit 

praktische overwegingen is toen 

besloten beide teams samen te 

voegen en verder te gaan op de 

dinsdag.  De Mezen groeide en zo 

ook het aantal hockeyende 

moeders. De teams bestonden en 

bestaan nog steeds grotendeels uit 

moeders die na jaren weer zijn gaan 

hockeyen, of aangestoken door 

kinderen begonnen met hockey. Zo 

kwam in 1988 een groep dames bij 

elkaar voor trimhockey. Veel van 

deze dames stroomden door naar 

de reguliere teams. Begin jaren 90 

kon weer een donderdagteam 

geformeerd worden. Toen in 2003  

een aantal veterinnen van het eerste 

uur stopten viel het donderdagteam 

weer af.                                                                                         

                                                     

De veterinnen competitie op dinsdag 

heeft zo haar eigenaardigheden. Zo 

is er het WUT, het Warming Up 

Toernooi, bedoeld om aan het begin 

van de competitie de spieren los te 

maken. Dat heeft echter, gezien de 

leeftijd van de deelnemers, soms een 

averechts effect. Traditiegetrouw 

wordt het seizoen afgesloten met 

een aantal toernooien. Eens in de vijf 

à zes jaar word je als team benaderd 

om het toernooi te organiseren.                                             

Nog zoiets, de lunch na afloop van 

2010: kampioen!  Petra Nieuwenhuizen (l),          

Florens Lindelauf (m) en Saskia Gorter met 

de gewonnen bokaal en champagne. 
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Team 2009 vlnr.:             

Michelle Brinkman       

Barbara Barendrecht      

Corinne Tersteeg          

Francisca Gerlof                

Marjolijn te Lintelo                  

Fiona van Galen                   

Petra Nieuwenhuizen              

Ettie Bekker                            

Willy Peelen                             

Florens Lindelauf (keeper)   

   



Feesten bij De Mezen is iets van alle 

tijden. Zo ook in de jaren 70 toen elke 

maand een instuifavond werd 

georganiseerd.   

                                               

Op de dansvloer Willem Brouwer,             

Erik Zonnevylle, Jan Willem Blanson 

Henkemans (bijnaam Schenkemans), 

Marian Vermaas  Frank Meijer en           

Saskia Oud.     

                                 

Er bestond in die tijd zelfs een heus 

Mezenlied dat met name tijdens 

toernooien werd gezongen:    

                                                

Een Pimpelmees sprak: 'Pimpelen' 

Doet mensen vaak versimpelen, 

Hetgeen, als ik mij niet vergis, 

Des mensen geest onwaardig is. 

Bij Pimpelmezen echter hoort 

Het pimpelen bij 't behoud der soort. 

Wij zouden zonder bier of wijn 

Gewoon maar simpel mezen zijn...' 

(Alexander Pola. (1914-1992) 

Uit de cyclus "Saskia")            

                           

                               

Peter Overeem achter de draaitafel.

            

                      

    

                                                                   

Één van de stellen die elkaar hebben 

leren kennen bij De Mezen zijn Helen 

Meijer en Hein van IJsendijk.                   

“Hein en ik hebben elkaar ontmoet 

op de hockeyclub in 1974 tijdens de 

scheidsrechterscursus die door de 

vader van Hein werd gegeven. Hein 

en ik zijn met een hockeystick in de 

hand opgegroeid. Bij ons thuis 

hockeyde iedereen. Daarnaast 

hebben we de Kledder gestencild 

(incl stripverhalen van mijn broer 

TOM) en bezorgd, geulen voor 

lichtmasten gegraven, instuifavonden 

en andere feesten georganiseerd, 

jarenlang bardiensten gedraaid, 

gefloten, elftallen getraind en 

gecoacht.” 
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Met het nodige bloed, zweet en tranen wist dit heren 1 team in 1980 te promoveren 

naar de derde klasse. Het is een beetje ‘the story of’ Mezen Heren 1, heen en weer 

schuiven  tussen de derde en vierde klasse.            

                                               

Dat was destijds het geval en eigenlijk nog steeds. Maar uiteraard doet dat niks af 

aan de prestatie de deze mannen hebben geleverd, want kampioen word je niet 

zomaar.                                                                                                        

  

Dit kampioensteam , 

voornamen                   

ontbreken hier helaas, 

bestond uit:                                    

Staand vlnr:                                    

T. Hillen                                                 

W. de Koning (trainer/coach) 

M. Lankhorst                                    

E. Zonnevylle                                      

F. Alkemade                                

W. Brouwer                                                     

R de Weerd en                              

K. van Rheenen.                                                 

                                           

Gehurkd vlnr:                                

M. Mook                                         

M. Faber                                               

A. vd Valk                                                  

H. Molendijk                                            

F. de Bakker                                                 
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In 1989 is de heer Jan Bindels 

benoemd tot erelid van onze 

vereniging. Jan Bindels is gedurende 

vele jaren onder andere voorzitter 

van de jeugdcommissie, coach van 

de jeugd en vice voorzitter in het 

algemeen bestuur geweest.           

Jan Bindels kwam in 1973 bij De 

Mezen. Hij speelde al hockey vanaf 

zijn twaalfde, in Tilburg. Als zuiderling 

had hij meteen door dat bij de 

oprichters een paar ‘van onder de 

grote rivieren’ moesten zitten. En dat 

klopte helemaal. Bij wijze van grap is   

De Mezen namelijk op de elfde van 

de elfde opgericht.                                      

                                                      

Zijn eerste functie was die van 

rijdende ouder voor het team van 

zijn zoon. Al snel werd hij, omdat hij 

zelf had gehockeyd, coach van de 

jongens A1. Dat heeft hij een aantal 

seizoenen gedaan. Van daaruit is 

Jan Bindels voorzitter van de 

jeugdcommissie geworden.  

                                                                    

Wat hij echt leuk vond was fluiten. 

Via Hein van IJsendijk raakte hij 

betrokken bij de scheidsrechters 

opleiding. Waarschijnlijk vele 

honderden Mezen zijn door Jan 

Bindels opgeleid tot scheidsrechter. 

Hij verzorgde de lessen en zorgde 

ervoor dat iedereen klaar was voor 

het examen.          

                       

In de jaren rond de realisatie van het 

eerste kunstgrasveld was Jan Bindels 

vice voorzitter van De Mezen.  

Het fluiten van de donderdag 

veterinnen mag wel een passie 

genoemd worden. Jarenlang was hij 

vaste scheidsrechter van dit team. 

Ook ging hij altijd met de dames 

mee naar toernooien om te fluiten.

    

Andere oudgedienden herinneren 

zich Jan Bindels als een soort stille 

kracht. Hij was er altijd, maar nooit 

op de voorgrond.          

In bescheidenheid deed hij zijn 

verbindende werk bij De Mezen. En 

dat ruim 25 jaar! Het zijn vaak die 

stille, bescheiden krachten die heel 

veel betekenen voor een vereniging.                    

                                    

Toen Jan Bindels de 65 was 

gepasseerd wilde hij het seizoen nog 

afmaken en dan stoppen als 

scheidsrechter. Zijn loopbaan bij De 

Mezen is, tot zijn eigen grote 

verbazing, in 1989 afgesloten met de 

benoeming tot erelid van MHC De 

Mezen.  

___________________________________________________________________________________________________________________



In het Schilders Nieuwsblad van 28          

oktober 1982 staat te lezen:                                                

‘De plannen kwamen in een 

stroomversnelling toen Wethouder 

sportzaken, de heer  E. Bruinewoud, 

in september vorig jaar prijzen 

uitreikte na een toernooi. Hij zei zich 

te schamen als vertegenwoordiger 

van de gemeente, zo slecht stonden 

de kleedkamers en de 

ontspanningruimte er bij.’ 

    

Het bedrag dat de gemeente bereid 

was te besteden aan onze 

nieuwbouw’, zo zei toenmalig Mezen 

voorzitter dhr. P. Bergers tijdens de 

opening, ’ging ver boven onze  

verwachtingen. Natuurlijk deden wij 

heel moeilijk, als zou het te weinig 

zijn, want wanneer we zouden 

zeggen dat het meer was dan 

waarop wij gerekend hadden zou 

dat misschien wel veertig mille 

hebben gescheeld’. 

                  

In maart 1982 is  begonnen met de 

sloop van het oude gebouw. De hele 

sloop nam slechts enkele dagen in     

beslag.  Al snel was er niet veel meer 

dan het oude fundament over. Dit       

fundament vormde de basis voor de 

nieuw te bouwen accommodatie. En 

doet dat in feite nog steeds. 

Ruim vijftien jaar heeft het eerste   

clubgebouw dienst gedaan. Maar       

begin jaren 80 was het echt gedaan, 

het hout was verrot, het dak kwam 

naar beneden en de douches 

werkten amper nog. Met 

landbouwplastic werd nog 

geprobeerd de zaak een beetje 

wind- en waterdicht te houden.                                                                 

                                                             

Het bestuur diende eind jaren 70 al 

de plannen voor een nieuw 

clubgebouw in bij de gemeente. In 

de aanvraag gaf het bestuur aan 

‘een niet luxueus, maar wel 

functioneel gebouw, passend bij 

een club met 250 leden.’ te willen                   

realiseren.                                                

                                       

‘‘Tijdens een kopje koffie kreeg De        

Mezen een subsidie van 180.000 

gulden toegezegd.”, zo begon  

burgemeester van Boeijen zijn 

toespraak tijdens de opening van 

het nieuwe clubgebouw. “De oude 

accommodatie was geen clubhuis, 

maar een eenvoudige                

kleedgelegenheid. Maar”, vulde hij 

snel aan, “om niet meteen alle  

sportverenigingen op de koffie te 

krijgen wil ik nog wel zeggen dat het 

nieuwe clubgebouw deels eigendom 

blijft van de gemeente en door de  

vereniging wordt gehuurd.”                                                                             

                                                              

De 2 kleedkamers bleven eigendom 

van de gemeente, terwijl het 

kantinedeel eigendom van De 

Mezen was. Een rare situatie, die tot 

in 2009 is blijven bestaan. Pas in dat 

jaar is de gehele  accommodatie 

eigendom geworden van De Mezen.                          
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Boven en onder:                                        

De sloop verliep snel en grondig                                                                                   

foto links : 15 jaar intensief gebruik en    

nauwelijks onderhoud had zijn sporen 

achter gelaten. Het Mezen clubgebouw 

was een troosteloze bouwval 



van de muur af moest, bleek deze        

dermate verrot dat wij, weliswaar 

met pijn in het hart, afscheid 

moesten nemen. Restauratie bleek 

niet meer haalbaar.                                                        

Waar het schild is gebleven is nog      

onduidelijk. Hopelijk komt deze nog 

weer eens boven water.                                       

De bouw van het nieuwe clubhuis        

verliep voorspoedig. Op 19 juni 1982 

werd door erelid, de heer H. van               

IJsendijk, de eerste steen gelegd.            

Deze steen zult u niet in de gevel           

vinden, maar staat in het 

clubgebouw.                                                          

                             

De feestelijke openingshandeling, na 

de toespraken van burgemeester 

van    Boeijen en voorzitter Bergers, 

bestond eruit dat  burgemeester van 

Boeijen het oude Mezenwapen 

onthulde dat altijd aan de 

buitengevel van het clubgebouw 

hing.                                                          

Het schild kreeg een prominente 

plek aan de muur in het 

clubgebouw.                                                

 

Een opvallende, door leden zelf               

gemaakte versiering, was de 

hockeyer aan de buitenmuur aan de 

straatkant van het clubgebouw. 

Oorspronkelijk was deze De hockeyer 

bruin , maar is later in De Mezen 

kleuren geel en blauw geschilderd. 

Toen de houten hockeyer,               

tijdens de grote verbouwing in 2008, 
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Op de foto hierboven staan tijdens de openingsplechtigheden vlnr: de heren van 

Bonzel, van IJsendijk, Volgers, Veen (burgmeester  van Ermelo) en van der Vegt en zit, 

nog net zichtbaar, mevrouw Versteeg - Bleumink  aandachtig te luisteren naar de 

toespraken.  

Erelid Hein van              

IJsendijk legt in 1982                

‘de eerste steen’ in              

de muur van het            

nieuwe clubgebouw.                            



Het RABO Bank  familie Paastoernooi 

2014 werd weer eens onder een 

heerlijk warm zonnetje gespeeld. Nou 

ja, grotendeels dan, alleen ‘s 

middags was het weer niet zo heel 

prettig. Maar liefst 34 teams deden 

dit jaar mee. Nog nooit eerder 

vertoond. En de organisatie was 

weer strak en goed  in handen van           

MezenEvents. 

Al vanaf de oprichtingsjaren van           

De Mezen wordt jaarlijks het Familie 

Paastoernooi gehouden. Traditioneel 

op tweede Paasdag. Het ene jaar is 

het broeierig warm op Tweede 

Paasdag, andere jaren regent het en 

een heel enkele keer ligt er sneeuw 

op het veld.            

                            

De oudste foto van het Paastoernooi 

die we hebben gevonden stamt                     

inderdaad uit de zestiger jaren.                  

Wie er op de foto staan? U mag het 

zeggen.                               

Soms gaat het wel eens mis. Zo ook 

in 2008. Tot en met eerste Paasdag 

was er nog niets aan de hand en 

alles was in gereedheid gebracht 

voor weer een prachtig 

familietoernooi. Maar ‘s nachts 

begon het te sneeuwen en flink ook. 

Helaas moest besloten worden het 

toernooi af te gelasten. Voor zover 

wij weten was het nog niet eerder 

voorgekomen dat door sneeuw de 

velden door sneeuw niet 

bespeelbaar waren.                                                     

                                                                                         

                                                           

Maar meestal wordt het Mezen              

Paastoernooi gespeeld onder een     

heerlijk Paaszonnetje.                            

Over het gemiddelde niveau van de  

wedstrijden kunnen we kort zijn. Dat 

lijkt in de regel helemaal nergens op, 

maar gezellig is het altijd wel en daar 

gaat het om. Het is wel de 

bedoeling, dat is traditie geworden, 

om je team een aparte naam te 

geven en je zo bijzonder mogelijk uit 

te dossen. Hoe gekker hoe  beter. Zo 

zagen we in 1998 de ‘Hockey 

froggies’ en in 2010 onder andere 

EINGBANBTK en DELICIOUS.                                                                                                        
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Een deel van de teams die op 21 april 2014 meededen aan het RABO Bank familie Paastoernooi 

Begin jaren 60: Voor zover ons bekend de 

oudste foto van een Paastoernooi.   

De Mezen Paashazen waren er in 2008 

helemaal klaar voor. Het weer bepaalde 

anders.  

Boven:                         

De Hockey Froggies (1998)                           

                                                            

Onder:                               

Twee HockeyHeeren van Herderewich uit 
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de laatste plaats voor de perfecte 

catering die zoals elk jaar werd 

verzorgd door Henk Engbersen.                          

 

De Mezen heren zijn ook een aantal 

keren naar het veteranen toernooi 

van de Firebirds in Bristol geweest. 

Dat was telkens weer  een hele 

ervaring voor de mannen.  Alleen al 

de reis. Dit toernooi, gehouden in het 

najaar, duurde van vrijdag tot 

maandag. Het vervoer naar en van 

Bristol vond een aantal keren plaats 

per privé jet vanaf  Rotterdam Airport 

naar Bristol. Eén van de 

teamgenoten, Rudolf de Graaf, kon 

dat vanuit zijn functie regelen. Naar 

verluid is de jet wel eens vanaf de 

luchthaven van Bristol gevlogen om 

daar, ten afscheid, een paar rondjes 

boven het hockeyveld te vliegen, om 

vervolgens te vertrekken richting 

Rotterdam. Of en hoe de heren daar 

gepresteerd hebben is ons niet 

bekend, maar dat het heel gezellig 

en indrukwekkend was lijkt 

overduidelijk.    

                                                   

  

                                       

Juni 1984, drie parachutisten landen 

op de velden van De Mezen.  Geen 

vergissing, maar de start van het       

internationale Mezen Heren 

veteranen toernooi. Werd de officiële 

afslag de voorgaande jaren nog 

verricht door burgemeester Van 

Boeijen van Harderwijk, deze keer 

deed zijn Ermelose collega Veen dat. 

                      

Burgemeester van Boeijen moest            

verstek laten gaan, maar hij had zijn 

Ermelose collega Veen bereid                 

gevonden het toernooi in zijn plaats 

te openen. “Ik bevind mij weliswaar 

op vreemde bodem”, zo begon hij 

zijn  openingswoord, “maar dit is 

mogelijk omdat ik een prima relatie 

heb met mijn collega Van Boeijen en 

omdat de verstandhouding  tussen 

de twee buurgemeenten erg goed is.                              

Bovendien’, zo vervolgde 

burgemeester Veen. ’ komen veel 

leden van De Mezen uit Ermelo en zijn 

De Mezen ooit begonnen in mijn 

gemeente. Voldoende redenen om 

mijn collega Van Boeijen te 

vervangen.’                                        

                                                                                                                

Met een, zoals in Het Schilders                  

Nieuws- blad zo mooi beschreven, 

‘ferme tik’ bracht burgemeester 

Veen de bal aan het rollen.                        

                                                                                                              

Aan dit toernooi deden elk jaar 

teams mee uit Groot Brittannië, 

Duitsland en Nederland. De 

Firebrands uit Bristol, de Oxford Hawks 

uit Oxford, Rot Weiss Essen uit Essen, 

Flevoland, HGC en natuurlijk De 

Mezen. Voor de statistieken: het 

toernooi is in 1984 gewonnen door 

het team uit Bristol. Het 

combinatieteam van De Mezen /

Flevoland werd tweede. De derde 

plaats werd veroverd door De 

Mezen.                                                                             

                                                   

Meer dan tegenwoordig, had De 

Mezen vroeger een echte toernooi 

cultuur. Elk jaar werden voor elke 

leeftijdscategorie één- of tweedaag-

se jeugdtoernooien georganiseerd. 

En als dat niet lukte  gingen teams 

naar andere toernooien. En natuurlijk 

het internationale veteranen 

toernooi dat een keer of 8 is 

georganiseerd, De teams uit 

Engeland en Duitsland kwamen, net 

als de teams uit Nederland, graag 

naar Harderwijk. Voor het mooie 

hockey, de gezellige sfeer en niet in 
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Foto boven vlnr:   

Voorzitter Piet Bergers, Fred Rijsemus,                          

burgemeester Veen, Jan van Walsem en    

twee  gastspelers van Flevoland  



    

                                            

Meisjes A1, 1986, Achter vlnr.:        

Anouska v/d Werf (sponsor, Het 

Roode Koper), Saskia Dikkerboom,                      

Karen Faber, Monique de Groot,               

Marianne Heimel, Marieke Jansen,             

Marieke v/d Werf, Andries 

Dikkerboom. Voor vlnr:                   

Marilou le Grand, Gaby Leonard,               

Nathalie Meussen, Caroline 

Molendijk, Marianne Rad. 

 

    

    

    

    

    

    

    

    

                                                      

                                                               

Op de foto onder, genomen in 

Meppel, direct na het behalen van 

het  kampioenschap, staand vlnr:                                           

Cees van Mervenee, Jan Rasterhof, 

Fred Rijsemus, Frank de Vries, Jan van                

Walsem, Robijn Pieper, Peter van de 

Bouwhuyzen en Eric de Jonge                  

Gehurk vlnr:                                                       

Henk Kaspers, Pieter de Jonge, Gert 

Jan Kepper, Rob de Haan en Jan 

Kroon 

  

Meisjes A1, 1986, met rechts coach 

Andries Dikkerboom. De heer                    

Dikkerboom was zo’n typische,               

enthousiaste hockeyvader. Sterk       

verbonden met de club waar zijn             

kinderen Saskia en Mark speelden 

en overigens nog steeds actief zijn. 

      

Vele jaren, tot op hoge leeftijd, was 

Dries Dikkerboom buiten de lijn, 

onder andere als bestuurder, maar 

ook daarbinnen actief als coach, 

speler van het veteranenteam en, 

zoals op de foto rechts, als 

scheidsrechter. Niet alleen bij De 

Mezen was Dries actief, ook was hij  

lange tijd vaste scheidsrechter van 

het Nederlands  heren 65+ 

hockeyelftal.                                                 

In dat team speelde overigens ook 

oud Mezen lid Jan Vis .  

           

                                                                                                                                                                     

In 1984 is door De Mezen Heren 2 

geschiedenis geschreven toen zij 

promoveerden naar de                      

overgangsklasse. Geen enkel          

Mezen senioren veldteam had dat 

niveau ooit gehaald.                                             

Dat de heren datzelfde seizoen 

meteen weer degradeerden is 

slechts een klein smetje waarop we 

hier verder niet in zullen gaan.   
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vriendschappelijk wedstrijd              

speelde tegen hoofdklasser Hattem.                    

Die wedstrijd werd, helemaal niet zo 

slecht overigens, met slechts  3-6                

verloren.                   

    

In zijn met humor doorspekte 

toespraak gaf burgemeester Van 

Boeijen de tip om een eventuele 

volgende verzoek om subsidie een 

half jaar voor de verkiezingen in te 

dienen, omdat dan de kans van 

slagen toch echt veel groter zou zijn.  

Voorzitter Bert Dragt haakte daarop 

meteen in met de mededeling dat 

De Mezen ook echt veldverlichting 

moest hebben en dat dit zo’n 40.000 

gulden zou gaan kosten. De 

gemeente kon  binnenkort een 

nieuwe subsidieaanvraag  tegemoet 

zien.     

Met het oplaten van vijf grote,                 

geelblauwe ballonnen en het afslaan 

van de bal door burgemeester              

Van Boeijen kon de eerste wedstrijd 

op het nieuwe veld beginnen. 

Eind jaren 80, om precies te zijn 1987, 

ging De Mezen op zoek naar geld 

voor een kunstgrasveld. Gezien de 

groei van de club, De Mezen telde 

op dat moment zo’n 360 leden, 

voldeden de drie gewone grasvelden 

niet meer. Een nieuwe kunstgrasveld 

zou echter op zo’n 480.000 gulden 

komen. Het bestuur klopte voor 

subsidie ook aan bij de 

gemeentebesturen van Putten en 

Ermelo. Maar deze aanvragen 

bleken kansloos.                                                            

                                

“Met een kunstgrasveld nemen de                       

gebruiksmogelijkheden van de          

accommodatie fors toe. Zeker als 

daar kunstlicht bij komt kan het veld 

zeker 1500 uren per jaar worden 

gebruikt. Bovendien”, zo 

beargumenteerde drijvende kracht 

achter deze actie, voorzitter Bert 

Dragt, “biedt een  kunstgrasveld ook 

de mogelijkheid om gedurende de 

wintermaanden buiten te blijven  

hockeyen.”                                                 

Om de kans op subsidie te vergroten 

had het bestuur al toestemming van 

de leden gevraagd en gekregen om, 

als het nieuwe veld er zou komen, de 

contributie met 30 gulden per jaar te 

verhogen. Daarnaast werd een grote  

verloting op touw gezet. In totaal 

moesten 1000 loten à 100 gulden aan 

de man gebracht worden. Zeker voor 

die tijd een fors bedrag, maar de 

hoofdprijs was dan wel een auto! 

Gewonnen overigens door Cees 

Favejee. Iets minder ambitieus, maar 

ook succesvol bleek de verkoop van 

Mezen truien en stukjes kunstgras voor 

10 gulden per m2. De subsidie waarop  

    

                                                 

gehoopt werd is er niet gekomen, 

maar het veld wel.                                                        

In datzelfde jaar kon, direct na de  

competitie, begonnen worden met 

de aanleg van het zo broodnodige 

en vurig gewenste kunstgrasveld. 

Toen het nieuwe veld in augustus 

1987  klaar was, inclusief houten 

beschoeiing en hek rondom, kon de 

officiële  opening beginnen. 

Burgemeester van Boeijen hield een 

toespraak, waarna Heren 1 een                       

In het midden burgemeester Van Boeijen met vlnr de bestuursleden Rudolf de Graaf, 

Tom Boelens, Marijke Visser, Jan Bindels, Bert Dragt en Fred van Mechelen.                    

Vooraan en rechts de scheidsrechters Paul Evers en Hans Bergers  

MMagazine 26 

Foto’s boven en rechts:                                   

In de  maanden juni, juli en augustus is 

koortsachtig gewerkt aan het             

uitgraven van het grasveld, storten van 

de onderlaag en strak neerleggen van 

de nieuwe mat.               

                                 

Foto links:                                          

1987, aan het einde van het 

seizoen  werden de laatste  

wedstrijden op het gras van    

veld 1  gespeeld. 



    

    

   

Maar ook sportief gezien was dit 

lustrumjaar ook een topjaar. Heren 1 

werd dat seizoen kampioen in de 3e 

klasse en promoveerde naar de 2e 

klasse. In een interview met de krant 

zegt vice voorzitter J. Bindels:           

“Ze zullen geen kampioen worden, 

maar leuk is het wel in het 

jubileumjaar”.                                                      

En dat had de heer Bindels goed 

gezien. In de jaren die volgden 

speelden de Heren afwisselend 3e en 

4e klasse.                         

                                     

                    

Foto onder:                         

De Heren 1 selectie met burgemeester en 

bestuur, vlak voor de wedstrijd tegen 

hoofdklasser Hattem.         

Met deze uitnodiging werd in 1988 het 

startsein gegeven voor het 25 jarig   

jubileum van De Mezen. Een receptie 

op de datum van de oprichting, 11 

november, die door enkele 

honderden mensen werd bezocht.     

                     

Het bestuur, met feestelijke corsage. vlnr: 

B. Dragt (voorzitter),                                              

Mw. M. Meeuwsen (secretaris),                            

J. Bunschoten (penningmeester)                  

en J. Bindels (vice voorzitter).                   

Op de voorgrond de leden                                     

A. van Verseveld en T. Boelens                 

(niet op de foto R. de Graaf)                                

                               

                        

De jaren 80  waren bewogen jaren 

voor De Mezen. Het 25 jarig jubileum , 

een nieuw  kunstgrasveld, 

veldverlichting  en een nieuw, 

modern clubgebouw.   
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Het winkeltje van Hanny Boss was niet 

meer dan een bezemkast. Meer dan 

20 jaar  verkocht Hanny Boss vanuit 

deze kast bij de dameskleedkamer 

de kleding voor de club.  

                                              

“Ik ben begonnen met de verkoop 

van de kleding omdat er te veel 

zomaar wat werd gekocht en er dus 

veel Mezen in verschillende shirts in 

verschillende kleuren geel 

rondliepen. Die schakeringen van 

geel op het veld vroegen om één 

leverancier die hetzelfde leverde” 

vertelt Hanny.  De verkoop was op 

zaterdagochtend vanuit een kast bij 

de dameskleedkamer in het clubhuis. 

Door alle verbouwingen is die kast 

niet meer terug te vinden. Daarnaast 

werd er tijdens de training door de 

heer Hempelman , die de kantine 

verzorgde, kleding verkocht.  De 

leverancier was Elegant, hèt merk 

van hockeykleding.   

Het ging destijds om wollen rokken 

en wollen broeken en echt katoenen 

shirts.                                                                  

“In mijn tijd 

waren het niet 

meer de 

overhemden, 

maar al 

poloshirts. Met 

daarop gestikt 

de badge van 

De Mezen. Die 

badges 

leverden we zelf aan, daar wij een 

toeleveringsbedrijf voor de textiel 

industrie hebben. De badges 

hebben wij altijd hier thuis pro deo 

op de shirts gemaakt onder hoge 

druk. Heel veel werk, maar het zag er 

wel altijd prima uit.”                                 

Het materiaal van de rokken en 

broeken werd later Terlenka.  Die 

verandering van materiaal van 

rokken en broeken was niet het  

probleem.  De kunst was  om het 

juiste geel te leveren voor de shirts 

en de sokken. Verschillende 

materialen hadden vaak 

verschillende kleuren.                           

Ruim 20 jaar heeft Hanny Boss, die 

ook jaren bij de dinsdag veterinnen 

speelde, de kleding van de club 

verkocht. “Met veel plezier heb ik 

dat altijd gedaan” zegt zij, “vooral 

het aankleden van de jongens en 

meisjes die nieuw op de club 

kwamen was een leuke taak.” Op 

een gegeven ogenblik gaf de club 

het in beheer van de sportwinkel in 

Harderwijk. “Ik vond dat toen prima. 

Ik had het lang genoeg gedaan. De 

club nam op een hele gezellige 

manier afscheid: bloemen en een 

dinerbon. Ze wilden nog meer voor 

mij regelen, maar dat vond ik niet 

nodig. Ik heb altijd met veel plezier 

op deze manier een bijdrage aan 

de club geleverd.” 
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Verkoop en verhuur van recreatiewoningen

Altijd per direct recreatiewoningen te huur.
Voor langere of kor tere huurperiode.

Gemeubileerd of ongemeubileerd.
Permanente bewoning niet mogelijk.

Bezoek onze website voor ons actuele aanbod.

DIRECT HUREN
▪ tijdens verbouwing
▪ in geval van echtscheiding
▪ huisvesting van werknemers
▪ star ters die willen samenwonen
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 ▪ hoodies en sweatpants
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 ▪ promotionele kleding
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 ▪ werkkleding
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Neem contact op voor meer informatie.
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 info@t-shir tjebedrukken.nl

STROKELWEG 2 ▪ 3847 LR ▪ HARDERWIJK

Snelle levering vanaf 1 item.
Altijd tegen scherpe tarieven.

Ook voor par ticulieren!



werden de teksten voor het clubblad 

uitgetypt. Daarna werd alles 

gestencild, gesorteerd, aan elkaar 

vast geniet, gebundeld en op wijk            

gesorteerd. Vaak waren ze pas diep 

in de nacht klaar. Intussen bloeide er 

iets moois op tussen Gert Jan en Karin 

en werd zij Karin Kepper-Versteeg. Zij 

zijn één van de vijf of zes stellen die 

elkaar bij De Mezen hebben 

gevonden. Of dit allemaal niet 

genoeg was is Karin nog geruime tijd 

secretaris geweest in het bestuur 

waarvan Piet Bergers voorzitter was.                                               

Toen de kinderen wat groter werden 

en ook gingen hockeyen werd ze,                            

uiteraard, coach van die teams.           

Later is Karin weer toegetreden tot 

het bestuur, deze keer als algemeen             

bestuurslid. Lange tijd heeft zij daarbij 

in Dames 1 en later weer in Dames 2 

gespeeld. Tot voor een paar jaar 

geleden speelde  Karin nog bij de 

donderdag veterinnen.            

Daarnaast was zij vele jaren  

vertrouwenspersoon bij De Mezen.

                                                         

De Kepper wisseltrofee, die elk jaar 

wordt uitgereikt aan het Lid van 

Verdienste, is vernoemd naar dit stel, 

een eerbetoon aan hun grote 

verdienste voor de vereniging. 

De club besloot om in 1998 twee           

mensen, een echtpaar zelfs, te                

benoemen tot erelid. Dat was in de          

geschiedenis van De Mezen nog niet 

eerder voorgekomen. Maar ook 

deze twee mensen hebben hun 

benoeming meer dan verdiend.  

          

Zowel Gert Jan Kepper als Karin                

Kepper-Versteeg zijn in 1998 

benoemd tot erelid.                 

Gert Jan Kepper was al meteen 

vanaf de oprichtingvergadering in 

1963 lid van De Mezen. Voor die tijd 

hockeyde hij in Bloemendaal. Hij 

moest wel wennen aan de 

‘kneuterigheid’ van de Veluwe, 

maar voelde hij zich toch al snel 

thuis. In het eerste Herenteam was hij 

een opvallende speler, de uitblinker.                    

Zijn grote betrokkenheid bij de club 

begon pas echt toen hij, door te               

trouwen met Karin Versteeg, in het 

‘Versteegnest’ terecht kwam.                  

Schoonvader Piet was in die tijd al       

prominent Mezen lid.  Gert Jan 

begon trainingen ging geven. Dat 

deed hij lange tijd zelfs drie avonden 

per week. Hij werd coach, haalde 

zijn trainersdiploma en ging 

beleidsplannen voor trainingen 

schrijven om meer structuur in de 

trainingsopbouw te krijgen. Later 

volgden elftalcommissie, technische 

commissie, bestuurslid, 

scheidsrechter, op zaterdag 

coachen van het team van zijn 

dochter en zondag coachen van 

Dames 1. Daarnaast was hij actief 

bezig met het clubblad. Samen met 

Hans Dreese heeft Gert Jan zich 

ingezet voor de aanleg van de 

huidige twee kunstgrasvelden. Dat 

Gert Jan al een aantal jaren 

gepensioneerd is, is voor hem geen 

reden zich niet meer in te zetten voor 

De Mezen. Nog bijna elke zaterdag 

fluit hij wedstrijden, is hij actief in de 

scheidsrechters commissie en dit jaar 

lid van de lustrum commissie. Een 

man die zijn benoeming tot erelid 

nog steeds waarmaakt.                          

Karin Versteeg was 13 jaar toen De      

Mezen werden opgericht en net als 

Gert Jan lid van het eerste uur. Vanaf 

het moment dat De Mezen, na de                       

Koninklijke goedkeuring in 1964, in de 

competitie mee gingen doen, 

speelde Karin in Dames 2. In de prille 

beginjaren waren er geen 

jeugdteams die aan de competitie 

mee konden doen, vandaar. In 

datzelfde jaar werd ze gevraagd 

voor de feestcommissie. Evenals Gert 

Jan gaf ze al snel als training aan 

jeugdleden. Als je actief bent, zeker 

in een toen nog kleine club, dan val 

je op. Zo ook Karin. Misschien nog wel 

meer dan tegenwoordig was in de 

jaren 60 en 70 regelmatig een 

nijpend tekort aan coaches. Dus 

naast het geven van trainingen en 

de feestcommissie werd Karin 

gevraagd te gaan coachen. Dat 

deed ze bij verschillende teams.                   

Vervolgens nam ze namens de                 

elftalcommissie zitting in het bestuur. 

Eind jaren 60, begin jaren 70 raakte 

Karin ook betrokken bij het clubblad                

’t Kleddertje. ‘s Avonds na afloop 

van de trainingen ging Karin snel 

naar het huis van haar zus Olga en 
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Lang, heel lang geleden, nog 

voordat velen van u lid waren van De 

Mezen, liep tante Annie al langs de 

velden. Zij luisterde scherp en keek 

goed om zich heen. Wat zij hoorde, 

zag en daarvan vond vertrouwde zij 

het clubblad toe. Hoewel tante Annie 

de jongste niet meer is wilde ze toch 

nog wel een keer haar bespiegeling 

geven.      

                                    

Annie is gevraagd haar schrijfkunsten 

weer uit de kast te halen voor het 

lustrum. Nou moet u weten dat zo’n 

verzoek geen sinecure voor Annie is. 

Annie, dik in de AOW en de Tena’s, is 

achter de helse machine gaan zitten 

om haar pennenvruchten tot de 

Mezen, van groot tot klein, te laten 

komen. Alhoewel Annie geen 

problemen heeft met haar gehoor 

hoort zij tegenwoordig niet zo veel 

meer. Node worden de roddels en 

achterklap gemist om een smeuïg 

verhaal neer te kunnen pennen. Ook 

mevrouw X., altijd goed voor een 

paar lekkere roddels, is niet meer 

zichtbaar aanwezig, hetgeen voor 

Annie een grote (spat-)aderlating is. 

Laat ik het zo zeggen: waar toen 

brandstof was, is vuur. Dat brengt mij 

trouwens op anderen die er niet 

meer zijn. Natuurlijk moeten wij dan 

even stilstaan bij diegenen die er 

echt niet meer zijn, maar daar doelt 

Annie in deze niet op. Zelfs recent 

heeft Annie moeten constateren dat 

goedwillende vrijwilligers goed of 

kwaadschiks zijn vertrokken. Nee niet 

met vakantie. Wat is dat toch bij de 

Mezen? Zingen zij een toontje te 

hoog waardoor andere zangers 

compleet afknappen. Het lijkt de NZa 

wel met haar forse misstanden. 

Volgens Wikipedia heeft de soort 

Mezen hoog- en laagzingers,  echter 

ook thuisfluiters en meezingers komen 

voor. Zij zijn er altijd wel geweest, 

maar om ze nou uit te sluiten, dat 

gaat Annie wat te ver.  

Het is net of de grote vogels de 

Mezen overvleugelen, echter van het 

spelletje hebben zij geen kaas 

gegeten. Er is tussen de vogels van 

verschillend pluimage veel reuring, 

dat is klip en klaar, maar eigenlijk 

maakt het de Mezen vleugellam 

omdat de eenheid ontbreekt. Het 

voedt de roddel en achterklap 

zonder dat onze vogeltjes de 

spijsvertering aan het werk hebben. 

Mezen eigen? Een verandering t.o.v. 

vroeger? Toevallig sprak Annie 

afgelopen zaterdag nog met meneer 

Y. criticaster en verzamelaar van 

beroep. Hij constateerde dat er t.o.v. 

20 jaar geleden maar weinig 

veranderd is bij de Mezen. De Mezen 

zijn nog steeds geel, maar daar gaat 

het niet over. Nee, nog steeds wordt 

het nest bevuild door langs het veld 

de vaat achter te laten. De gebruiker 

gaat er vanuit dat de bediening, lees 

“Het Onbezoldigd Personeel van 

dienst” het wel opruimt. Is statiegeld 

een optie, vraagt Annie zich af. Nu 

zijn het geen Ikea bekers meer maar 

heus kartonnen drinkmateriaal wat 

vrijelijk op en langs het veld wordt 

achtergelaten. Dat afval wordt 

gelardeerd met snoepverpakkingen, 

drinkwerktuigen, plastic doppen van 

de AA, haarknipjes en vooral vele 

sigaretten peuken. Annie heeft een 

Glorix probleem, dus het waarom van 

het achterlaten van al die troep 

ontgaat haar helemaal. Overigens 

toch vreemd dat aan 16 en 17 

jarigen geen alcoholische 

versnaperingen geschonken mogen 

worden terwijl vele senioren het 

goede voorbeeld geven om de 

werkgelegenheid van Philip Morris in 

Bergen op Zoom te stimuleren. “Dat 

zou verboden moeten worden” was 

ooit een reclame van Autodrop. 

Maar terug naar het lustrum.             

De bedoelingen waren goed, de 

uitvoering uiteindelijk minder.         

Hoe kan dat, vraagt Annie zich af. 

De fine fleur van de Mezen, ook wel 

sleurders van het lustrum genoemd, 

waren vol goede moed begonnen 

met het maken van allerlei plannen. 

Annie had zich zo verheugd op het 

gezellig samenzijn met de oude 

meuk. Haar klederdracht lag al klaar 

en het Roode Koper was glimmend 

gepoetst. Zonder opgaaf van reden 

kon het spulletje ongebruikt weer bij 

de winterkleding. Volgens Annie een 

gemiste kans. Een voedingsbodem 

voor de verder sluipende 

individualisering. En zeg nou eens 

eerlijk, hebben wij als Mezen in deze 

steeds verhardende wereld, ook op 

het hockeyveld, niet steeds meer 

behoefte aan sociaal contact.       

Nu kan Annie wel roepen “dit moet 

anders” maar door haar 

voortschrijdende leeftijd en daarmee 

gepaard gaande stramheid en 

urineverlies doet zijzelf ook geen 

flikker meer. Maar wie dan wel? Het 

bestuur is zeer actief. Op 

materialistisch gebied gebeurt er 

veel. Dit neemt Annie het bestuur in 

dank af. Toch mist Annie iets. 

Eenheid, gezelligheid, openheid, 

sociaal, gebruik maken van ervaring. 

Een teken des tijds in deze moeilijke 

en verwarrende wereld waar de 

oude garde door de financiële crisis 

ook een tik op de neus heeft gehad? 

Annie weet het niet. Annie vindt het 

voor nu mooi geweest en duikt voor 

de komende 5 jaar onder, nee niet 

bij de Monuta. Over 5 jaar is er weer 

een lustrum en dan zullen wij wel 

weer zien hoe het gegaan is. 

Waarschijnlijk is er niets veranderd, 

niet qua Mezen, niet qua karakter. 

Alleen de uiterlijkheden des persoon 

en des club zijn anders. De inborst 

blijft echter gelijk hoe lang het leven 

ook mag duren. Het ga u allen goed 

en blijf feest vieren. Het leven is te 

kort om er een chaos van te maken. 

                           

Tabé,   Annie 
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Het Mezen clubblad heeft verschillende 

verschijningsvormen gehad. Begonnen als een paar in 

de bovenhoek met nietjes  aan elkaar verbonden, 

getypte vellen, naar een gedrukt zwart-wit exemplaar, 

tot het full color MMagazine zoals we de afgelopen vijf 

jaar hebben gezien.                                                                                                    

                                   

Vanaf het prille begin in 1963 tot in 2008 heette het 

Mezen clubblad ‘t Kleddertje, bedacht door de heer 

Volgers, één van de oprichters van De Mezen. Het idee 

achter de naam, voor degenen die dat niet helemaal 

door hebben, is dat de uitwerpselen van een Mees een 

kleddertje is. De makers van het modernere full color 

clubblad  vonden die naam niet meer goed passen bij 

de tijd.                                                                           

                                

Vroeger werd nog wel eens thema uitgave gemaakt 

voor bijvoorbeeld de zaal, een winteruitgave, of het 

blauwe Mezen boekje voor de ALV met daarin de 

vergaderstukken, zoals de agenda en jaarverslagen van 

de commissies. In 2008 is een jaaruitgave verschenen 

met daarin de clubregels en Huishoudelijk Reglement. 

                                                                           

                                                             

In de oude Kleddertjes stonden de gebruikelijke 

verenigingsmededelingen, wedstrijdschema’s, uitslagen 

en steevast de wedstrijdverslagen van alle teams te 

lezen. Van de jongste jeugd tot en met de veteranen. 

Dat vergrootte het saamhorigheidsgevoel en het was 

gewoon heel leuk om te lezen hoe elk team gespeeld 

had. Als een team gespeeld had, of terugkwam van een 

uitwedstrijd zag je altijd kinderen in het clubgebouw met 

een vel papier voor zich en pen in de hand. De coaches 

zagen er op toe dat er een verslag geschreven werd, als 

was het niet meer dan: ’we moesten naar Zwolle. We 

hebben goed gespeeld maar wel verloren. Het was een 

mooi wedstrijd. Het was mooi weer’.                                            

De aanvoer van wedstrijdverslagen werd echter minder 

en minder.                       

                                                                                   

Op de dag van het 9e lustrumfeest, eind augustus 2008, 

werd MMagazine geïntroduceerd. Het full color 

kwartaalblad van De Mezen. Na 5 jaar stoppen we met 

dit magazine. De website, Facebook en de MezenApp 

bieden volop mogelijkheid de leden te informeren. 
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de door Karin Kepper bedachte 

Turbonachten.                             

Veel oudere jeugdleden kennen 

‘Fluitend de C-jeugd door’ nog wel, 

ook een project van Gerrit, net als 

het ‘hockey diploma voor de            

D-jeugd’. Begin jaren 90 nam Gerrit 

de ledenadministratie over van 

Corine van der Meijden. Dat was 

toen nog een handmatig systeem. 

Gerrit heeft dat geautomatiseerd. Hij 

heeft de ledenadministratie tot 2004 

gedaan. Inmiddels waren alle vier de 

zonen lid van De Mezen.                                                

Betrokken bij de jeugd, heeft Gerrit 

menig jeugdevenement opgezet en                                                                                              

georganiseerd, zoals het HotDog 

toernooi. Ook introduceerde hij de 

‘mini van de week’, een jeugdlid dat 

op zondag meeliep met onze Heren 

of Dames 1, van kleedkamer tot 

eindsignaal. Tot slot was Gerrit jaren 

elke maandagavond in het 

clubgebouw druk in de weer met het 

clubblad ‘’t Kleddertje’.                                                                                                    

                    

Door zijn grote betrokkenheid bij De 

Mezen en zijn niet aflatende inzet is 

Gerrit Foppen in 2001, meer dan 

terecht, benoemd tot erelid.   

Aan het begin van het seizoen               

1996-1997 had Heren 1 een nogal               

gemêleerde samenstelling. Het team 

bestond uit veteranen, senioren en 

‘mannen’ van een jaar of 15.   

                        

Heren 1 had een moeizaam en                

teleurstellend seizoen achter de rug.  

Na een aantal jaren 2e klasse bleek 

degradatie onafwendbaar.                             

Waarschijnlijk mede daardoor 

vertrok vrijwel de hele selectie. Om 

toch met een volwaardig team aan 

de start te kunnen in het nieuwe               

seizoen werd alles wat een beetje            

aardig kon hockeyen bij elkaar 

gezet. Veteranen, senioren en JA1 

jeugd vormde dat seizoen de 

selectie van Heren 1.   

                                                                                    

Ondanks de toch wel behoorlijk 

grote leeftijdsverschillen, de jongsten 

waren rond de 14/15 jaar en de 

oudsten ruim in de 30, was dit toch 

een hecht team. Sander Kraaij, 

Edzard Grijpsma, Ischa Hetebrij, Mart 

Omloo en Sjoerd Foppen speelden 

dat seizoen ‘s zaterdags in hun eigen 

team JA1 en ’s zondags in Heren 1. 

Twee seizoenen heeft dit team in 

deze samenstelling gespeeld. 

Daarna gingen de veteranen weer          

veteranenhockey spelen en werden 

de voormalig JA1 spelers vaste 

Heren 1 selectie.         

                     

Gevraagd naar anekdotes uit de                     

periode bij dit elftal kwamen wel wat 

verhalen los, maar niet iets wat                           

gepubliceerd kan worden.  Wat 

degenen die we om feitjes vroegen 

wel spontaan vertelden is dat het 

een heel gezellig team was waarin 

de oudere garde de jonkies volledig             

accepteerden. Alle neuzen stonden, 

zoals dat zo mooi heet, dezelfde 

kant op: het team moest zich hoe 

dan ook handhaven in de 3e klasse 

en dat doel is destijds gehaald. 

                                                                                  

Gerrit Foppen is betrokken geraakt 

bij De Mezen toen zijn oudste zoon 

Sjoerd in 1985 lid werd. Na de eerste                 

kennismaking voor ouders van 

nieuwe leden besloot Gerrit zich 

meteen in te zetten voor de club.                                                   

De eerste functie die Gerrit Foppen 

vervulde was die van coach; dat is hij 

26 jaar gebleven. Daarnaast heeft hij 

diverse andere functies vervuld. Eerst 

coördinator jongste jeugd en lid van 

de elftalcommissie (eerst de D-jeugd, 

later de gehele jongenslijn t/m A). In 

de jaren 90 was Gerrit organisator 

van Meimaand Sportmaand.                      

Ook nam hij de organisatie over van 

Staand vlnr: Haio Draisma, Diederick Engelsman, Sjoerd Foppen, Thijs van Lunen,                      

Menno Faber, Coert Sigter, Sander Kraaij en Thijs van Grieken.                                                 

Gehurkt vlnr: Bas Besters, Phons Grasveld, Edzard Grijpsma en Kasper Broer.                                      

Liggend: links Thibout van Beek en rechts Mart Omloo                                                                       

Niet op de foto, dat gebeurt hem vaker, Kasper Doesborgh  
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JB1 organiseerde in het clubgebouw  

een popconcert. Zes schoolbandjes 

van het CCNV traden gratis op. Met 

de verkoop van toegangskaartjes en 

de baromzet is een complete 

lichtmast verdiend.  

Coach Klaas Albers opent samen met 

zonen Pepijn (drums) en Jorick                     

(lead gitaar) de rockavond. 

    

Zaterdag 4 november 2001: MHC De 

Mezen verwelkomt het 100ste           

jeugdlid. Met de aanmelding van           

Céline van  Vierzen bestaat 

ongeveer éénderde van het Mezen                          

ledenbestand uit kinderen in de                

leeftijdscategorie zes tot tien jaar.  

                                          

Na Céline volgen, mede door                 

Meimaand-Sportmaand, de 

voorloper van Sportwijzer, nog vele 

kinderen die lid worden van De 

Mezen. Met de grote aanwas van 

nieuwe leden groeit de noodzaak 

het veld te vervangen.  Het huidige 

kunstgrasveld is 15 jaar oud en 

versleten. De KNHB dreigt zelfs het 

veld in 2003 af te keuren. Met deze 

harde boodschap gaat het bestuur 

in overleg met de gemeente. De 

Wethouder sportzaken Rob Daamen 

was wel gevoelig voor de          

argumenten en gaat op zoek naar       

gelden voor vernieuwing en 

uitbreiding naar twee  velden. De 

gemeenteraad moet nog wel 

akkoord gaan, maar Wethouder 

Daamen geeft hoge prioriteit aan 

de subsidieregeling.  Een nieuwe 

toplaag zou  zeker €300.000 gaan 

kosten.  Er wordt een leverancier 

gevonden die twee toplagen met           

aanzienlijke korting kon leveren 

omdat deze in kleur wat afwijken. Al 

snel na ingebruikname blijkt dat niet 

alleen de kleur afwijkt. Met name de 

onderlaag van veld 1 voldeed en 

voldoet niet helemaal aan de eisen 

die aan een goed kunstgras                   

hockeyveld gesteld   mogen worden.                                          

De gemeente stelt als voorwaarde dat 

de club zelf fors gaat bijdragen aan 

de vernieuwing van het complex. 

Tijdens de ledenvergadering wordt  

besloten dat De Mezen zelf de 

verlichting gaat betalen. De kosten 

daarvoor bedragen zo’n €50.000                                                                                                                      

Om het benodigde geld voor de 

lichtmasten bij elkaar te krijgen 

moeten alle teams acties bedenken 

en geld inzamelen. Alles wordt uit de 

kast ehaald. Eén team deed onder 

andere mee aan een actie van TV 

Gelderland, die clubs en verenigingen 

oproept hun ’noodkreten’ vanuit de 

lucht zichtbaar te maken. Dat is goed 

gelukt, maar deze actie leverde 

helaas geen prijs op.                                                                                                    
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mei of begin juni. Daarnaast 

organiseert de evenementen 

commissie het Hotdog toernooi, een 

pannenkoeken toernooi in de 

winterstop, het RABO familie 

Paastoernooi maar ook een gezellig 

Sinterklaasfeest. 

Voor de Smurfen en Funkey kids was 

er vorig seizoen voor het eerst een 

heuse eigen mini slotdag op 12 juni. 

Er was muziek en de kids droegen 

nieuwe roze en blauwe shirtjes. De 

middag bestond uit verschillende 

soorten spelletjes, oefeningen en 

wedstrijdjes.                                                    

De Jongste Jeugd binnen De Mezen 

is dus springlevend en kan trainen en 

wedstrijdjes spelen dankzij vele 

enthousiaste coaches, trainers en 

trainsters, en junioren die als 

spelleiders al hun wedstrijdjes op 

zaterdagochtend begeleiden. 

 

Midden jaren 80 startte de KNHB met 

het mini-hockeyplan Nederland, de 

verzamelnaam voor het zestal 

hockey in de E- categorie, de mini’s,  

en het achttal hockey, de maxi’s, in 

de E/D categorie.   

                           

“Als één van de eerste verenigingen 

binnen de regio IJsselstreek startten 

we bij  De Mezen in het seizoen 86-87 

zelf met een 7-jarigen programma”, 

aldus Gerrit Foppen, “wij noemden 

dat de super-mini's. De KNHB 

introduceerde enkele jaren alter de 

naam Benjamins voor deze groep.”      

In het seizoen 2000-2001 konden voor 

het eerst 6 jarigen kennis maken met 

hockey, de Smurfen. De jaren 

daarna zien we op de zaterdagen 

een steeds grotere groep 

enthousiaste Smurfen met een bal 

en een stick spelletjes doen. Met 

veel plezier leren zij op een speelse 

manier de beginselen van het 

hockeyen.  Dit sloeg zo aan dat er 

een wachtlijst ontstond.                         

                       

Na de Smurfen periode begint het 

echte werk, de Benjamins, de 7 

jarigen die voor het eerst wedstrijdjes 

mogen spelen. Deze groep speelt op 

een kwart veld, 6 tegen 6, wat voor 

deze korte beentjes groot genoeg.  

                                                        

Mede door het succes van 

Meimaand Sportmaand, later 

Sportwijzer, meldde zich een grote 

groep jongens en meisjes van 

verschillende leeftijden aan. Zij kregen 

gezamenlijk hockeytraining, totdat ze 

in een team  geplaatst konden 

worden.                                                                                

                                        

In het nieuwe Millennium is de Jongste 

Jeugd uitgebreid tot meerdere 

leeftijdsgroepen. Inmiddels is er vanuit 

de KNHB Academie een hockey 

programma ontwikkeld voor 5 jarigen: 

Funkey. Dit is in 2013 opgepakt door 

hoofdtrainer Jeroen Jense die sinds 

voorjaar 2012 aan onze hockeyclub 

verbonden is. Samen met een aantal 

jeugdleden uit de D-categorie 

verzorgt Jeroen een tiental trainingen 

per seizoenshelft. Funkey bestaat uit 

een breed beweegaanbod, voor een 

deel gericht op hockey. FUN staat 

voor goed leren bewegen en staat 

centraal in de training, ofwel FUN is de 

KEY. De reacties en aanmeldingen zijn 

veelbelovend.  Naast het competitie 

element worden voor de Jongste 

Jeugd ook Mezen toernooitjes en de 

KNHB Slotdag georganiseerd.                     

De Slotdag is de officiële afsluiting 

van het seizoen en vindt plaats eind 
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Foto links:                                                             

Met de opbrengst van de Grote Club 

actie in 2010 zijn mooie verrijdbare                

doeltjes aangeschaft voor de                        

F- en E jeugd. 

Foto links:                                                             

Gezamenlijke warming up voor de        

Funky kids   

     

Foto onder:        

Een grote groep enthousiaste Smurfen  

na hun eerste slotdag in 2013 



kinderen aan het sporten krijgen.                                                    

Konden kinderen in de begintijd van 

Meimaand Sportmaand vijf sporten 

uitproberen, tegenwoordig schrijven 

zij zich in voor een cursus van vier 

lessen bij één gekozen sport. Het is 

niet meer een vrijblijvende                  

aangelegenheid.                                           

                                        

In 2012 opende wethouder Sport            

Laurens de Kleine de editie van dat 

jaar op de velden bij MHC De Mezen. 

In    totaal hadden zich dat jaar bijna 

2000 kinderen bij de deelnemende                  

verenigingen voor bij elkaar in totaal 

44 verschillende sporten 

ingeschreven. De Mezen mag jaarlijks 

rekenen op een kleine 100 kinderen 

die kennis komen maken met 

hockey. En elk jaar melden zich van 

deze groep meerdere kinderen aan 

als nieuw lid van De Mezen.  

Elk jaar, aan het einde van het 

seizoen, vindt de jaarlijkse KNHB 

minislotdag plaats. Dit is de 

traditionele afsluiting van het 

hockeyseizoen. MHC De Mezen is 

elk jaar gastheer voor een deel van 

deze jongste hockeyjeugd, met 

name F en E jeugd.                

                                                           

Als in mei het einde van het                                

hockeyseizoen nadert, wordt het 

achter de schermen bij De Mezen 

een drukte van belang. De mini 

slotdag komt eraan. Dit is het 

afsluitend toernooi eind mei, begin 

juni;  een dag waar iedereen altijd 

naar uitkijkt.  Het weer is meestal 

mooi en de sfeer is eigenlijk altijd 

goed. De velden van De Mezen 

stromen vol enthousiaste speelsters 

en spelers. Het is eigenlijk nooit echt            

moeilijk om oudere jeugd te vinden 

die bereid is om de kleinste 

hockeyers te begeleiden. Bovendien 

kunnen ze ervaring opdoen met 

fluiten. Voor de organisatie achter de 

schermen worden elk jaar 

bereidwillige ouders ingezet die ervoor 

zorgen dat alles soepel verloopt. 

Muziek uit de luidsprekers, een 

gevulde picknickmand, gratis 

limonade en soms ook een spelletjes 

maken de Slotdag jaarlijks tot een 

feestelijke afsluiting van het seizoen.       

_________________________________                              

                       

Niet alleen de hockeybond doet er 

veel aan om de jongste jeugd aan het 

sporten te krijgen. Ook de Gemeente 

Harderwijk voert al jaren een actief  

beleid om sporten onder de jeugd te 

promoten.                                    

                     

Begin jaren 90 is de ‘Meimaand           

Sportmaand’ voor basisscholen in         

Harderwijk en Hierden geïntroduceerd. 

Leerlingen uit de groepen 7 en 8          

konden zo op eenvoudige wijze kennis 

maken met diverse sporten in de hun 

eigen woonplaats. Voor 5 gulden kon 

je bij vijf sportclubs proeftrainingen 

volgen om te kijken welke sport het 

beste bij je past. Een succesformule zo 

bleek. Na ruim 10 jaar is dit jeugdsport 

stimuleringsproject vernieuwd en 

kreeg de naam: Sportwijzer.                               

De opzet veranderde enigszins, maar 

het doel bleef hetzelfde:                                                                                                       
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Boven: Een enthousiast team ouders en              

commissieleden zorgen voor een vlekkeloze 

organisatie van de slotdag.  

                                                 

Links: de beloning na vier Sportwijzer             

trainingen: een diploma  

Een kleine legertje jeugdspelers zorgt zowel 

bij de mini slotdag als bij Sportwijzer de        

begeleiding 



leidingen leggen, verven,  “you 

name it, they did it.”                                       

Het was voor Hans en Pim dan ook 

best even slikken toen het bestuur in 

2008 besloot het clubgebouw 

compleet te laten verbouwen door 

een aannemer; het was tenslotte 

toch een beetje hun kindje.              

                                    

Op dinsdag floten Hans Dreese en 

Pim Hein zeer regelmatig de 

veterinnen. Na de wedstrijden 

struinden zij samen de bosjes rond 

het veld af. Werkelijk tientallen 

hockeyballen, die in de dagen 

daarvoor tijdens trainingen en 

wedstrijden in de bosjes waren 

verdwenen, hebben zij op deze 

manier teruggevonden. En dat heeft 

de club weer duizenden euro’s 

bespaard.                  

                                               

Maar Hans Dreese was voor De 

Mezen veel meer dan de altijd 

aanwezige en gewaardeerde klusser. 

Hans heeft jarenlang verschillende 

bestuursfuncties gehad, waaronder 

die van vice voorzitter en voorzitter. 

In de jaren na zijn bestuursfuncties 

heeft Hans op de zaterdagen nog 

vaak jeugdwedstrijden gefloten.         

In de realisatie van de twee nieuwe 

kunstgrasvelden heeft hij een zeer 

belangrijke rol gespeeld.  

                                          

Tijdens de Algemene 

Ledenvergadering op 29 november 

2003 is Hans Dreese benoemd tot 

erelid van De Mezen vanwege zijn 

enorm grote verdienste voor de club 

op vrijwel elk mogelijk gebied en in 

het bijzonder voor zijn betrokkenheid 

en inzet bij de realisering van de 

twee kunstgrasvelden. 

                            

                           

   

In 2003 zijn weer twee leden 

gelijktijdig benoemd tot erelid. Deze 

keer waren het Marijke Sauer en 

Hans Dreese. Beiden kunnen gerust 

clubiconen genoemd worden die 

jarenlang het gezicht van de club 

waren.     

                                                   

Marijke Sauer heeft bijna 20 jaar 

onafgebroken het 

wedstrijdsecretariaat en de 

scheidsrechterscommissie bemand. 

                                

Vele uren stak Marijke Sauer in het 

regelen en plannen van alles wat 

met de wedstrijden te maken had. 

Dat beperkte zich niet tot 

werkzaamheden thuis in Harderwijk, 

of op de club, maar ook het 

regelmatig bezoeken van KNHB 

regio bijeenkomsten. Daar werden 

en worden nog steeds, de 

beslissingen genomen. Was het in de 

beginjaren soms lastig om de 

wensen van De Mezen gerealiseerd 

te krijgen, nadat het in 2004 

ingevoerde selectiebeleid zijn 

vruchten begon af te werpen, werd 

De Mezen, dat merkte Marijke, een 

stuk serieuzer genomen.                             

                               

En passant heeft Marijke de basis 

gelegd voor het recreanten hockey.  

Zij hoorde dat onder ouders 

behoefte bestond om ‘het spelletje’ 

dat hun kinderen spelen ook te gaan 

spelen. Voorzichtig is zij toen 

begonnen met enkele                  

enthousiastelingen, maar al snel 

groeide het aantal recreanten 

hockeyers. Tegenwoordig is de 

recreatie afdeling een gezellig grote 

groep, die elke donderdagavond 

trainen. Vanuit deze groep stroomt 

niet zelden iemand door naar één 

van de reguliere teams.                        

                                                      

Voor de vele werkzaamheden die 

Marijke Sauer gedurende lange tijd 

heeft verricht voor het 

wedstrijdsecretariaat en de 

scheidsrechterscommissie en omdat 

zij aan te merken is als de oprichtster 

van het recreantenhockey, is zij op 

29 november 2003 benoemd tot 

erelid van De Mezen  

  

____________________________________

                                 

Hans Dreese is zo’n Mezenlid dat 

vrijwel dag en nacht op de club te 

vinden was. Moest er ergens iets 

gedaan of geklust worden, Hans 

stond klaar en regelde het. Maar 

daarnaast was hij ook jarenlang 

bestuurder en scheidsrechter.           

Eigenlijk heeft deze man te veel 

gedaan om op te noemen.                    

                   

Hans Dreese was bij De Mezen vooral 

de doener, samen met Pim Hein, ook 

zo’n enthousiaste oudgediende.                                       

Ontelbaar vele klusuren hebben zij in 

het clubgebouw zitten. Vrijwel alles 

wat je zou kunnen bedenken 

hebben zij gedaan, muurtjes 

metselen, wanden betegelen, 
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systeem te leren kennen. RSG ‘t 

Slingerbos had haar computerlokaal 

ter beschikking gesteld.”      

De goede werking van het systeem, 

lees de informatievoorziening naar de 

leden, valt of staat bij of en hoe de 

leden zelf hun persoonlijke gegevens 

invullen en bijhouden. Goos vervolgt: 

“Kwestie van inloggen met je 

persoonlijke codes en meteen je 

telefoonnummer of e-mailadres  

aanpassen als dat veranderd is.  Daar 

ligt tegenwoordig wel een stukje 

verantwoordelijkheid van de leden 

zelf.  Doe je dat niet, en stel jouw 

wedstrijd kan niet doorgaan, dan mis 

je het bericht dat vanuit LISA per mail, 

of sms, of via De Mezen app gestuurd 

wordt.”  

Rond 2003 zette De Mezen haar 

eerste voorzichtige stappen op het 

internet. Was de eerste website 

gebouwd door één van de leden, 

enkele jaren later werd een nog 

professionelere website in gebruik 

genomen. Dat was, in vergelijking 

met de site in het huidige LISA 

systeem, nog steeds een eenvoudige 

website.   

                                                  

Oud voorzitter Hans van der Spek 

stond aan de wieg van de invoering 

van internet bij De Mezen. De eerste 

jaren was De Mezen nog met een 

redelijk simpele website op de 

digitale snelweg te vinden. De 

overstap naar e-Hockey  betekende 

al een hele verbetering    

 Met de ingebruikname van LISA 

begin 2009, een systeem bedacht en             

uitgewerkt door hockeyclub Almere, 

werd het mogelijk om alle activiteiten 

binnen de club binnen één systeem 

te beheren. De twee stuwende 

krachten achter de invoering van 

LISA zijn Goos Hoeve en Hans van der 

Spek geweest. Ruim een jaar zijn zij 

bezig geweest met de 

voorbereidingen, het systeem leren 

kennen en alle Mezen activiteiten in 

het systeem verwerken. Waren er 

binnen De Mezen voorheen allemaal 

losse systeempjes, zoals de 

ledenadministratie, een website, de 

boekhouding, wedstrijdschema’s,            

barplanning, planning van de                 

scheidsrechters, of spelleiders, met 

de introductie van LISA kwam er één            

systeem voor alle commissies. De                

informatie vastgelegd door één               

commissie was daarmee ook voor 

alle andere commissies beschikbaar.              

Daarnaast is LISA weer gekoppeld 

aan de website van de KNHB, 

waarmee alle relevante uitslagen 

van wedstrijden meteen  

beschikbaar zijn.                          

Op de vraag of de invoering niet 

een hele klus was zegt Goos Hoeve: 

“Dat kan je wel zeggen. Hans van 

der Spek als webmoderator en ik als             

beheerder zijn zeker een jaar bezig                 

geweest te kijken wat het systeem te 

bieden heeft en hoe we daar als 

Mezen het beste gebruik van 

konden maken. We zijn begonnen 

met het invoeren van alle leden in 

het systeem. De barplanning  en de 

wedstrijd- en scheidsrechterplanning 

zijn we meteen in LISA gaan doen. 

Dat bleek prima te werken. Vóór de 

zomer van 2009 zijn we samen met 

de commissieleden letterlijk terug in                                   

de schoolbanken gegaan  om het                  
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Hans van der Spek wordt namens het 

bestuur in 2010 bedankt voor zijn             

jarenlange inzet voor en bijdrage aan de 

digitale Mezen snelweg. 

Goos Hoeve,  

samen met 

Hans van der 

Spek drijvende 

kracht achter 

de invoering 

van  LISA                  

. 



Junioren elftallen zijn sinds eind jaren 

80 een stabiele factor binnen De 

Mezen. Ook al wisselt het aantal 

teams per seizoen behoorlijk  en is 

het niet makkelijk om ze binnen de 

club te houden als ze eenmaal gaan 

studeren, het huis uit gaan,  of een 

bijbaantje zoeken om hun sociale 

leven te bekostigen.   

                     

De grote aanwas van Jongste Jeugd 

zet zich door naar de elftallen. Er 

werden steeds meer D, C, B en A 

teams binnen de club actief.                    

Dit maakte in 2004 de invoering van 

selectieteams  mogelijk. Natuurlijk  

betekende dit dat ook het niveau 

van de trainingen omhoog moest. 

Werd er voorheen vooral gesproken 

over een elftalcommissie jongens en 

meisjes die de invulling van de 

junioren teams regelden, met de 

invoering van het selectiebeleid 

kreeg de  Technische Commissie een 

steeds grotere rol bij de indeling van 

de teams en natuurlijk bij het 

opleiden en begeleiden van de 

clubtrainers. In het prille begin werd 

elk jaar een selectie commissie 

samengesteld, die tijdens speciaal 

geplande onderlinge (selectie) 

wedstrijden junioren beoordeelde. 

Vervolgens werd een voorstel aan de 

TC gedaan over de mogelijke 

teamindelingen. In de loop der jaren 

is het  selectiebeleid steeds verder 

aangepast. Tegenwoordig worden de 

junioren gedurende het hele seizoen 

gevolgd tijdens trainingen en 

wedstrijden. Niet alleen wordt naar de 

hockey technische kwaliteiten 

gekeken, maar ook worden motivatie 

en inzet beoordeeld. Die combinatie 

bepaalt of iemand in zijn of haar 

categorie in aanmerking komt voor 

het selectieteam.                 

De Mezen heeft een krapper budget 

dan een grote club. Voor trainingen 

wordt daarom vaak een beroep 

gedaan op senioren en op relatief 

veel jeugdtrainers.                                        

Met de aanschaf in 2009 van de 

trainingsmethode Hockey Factory 

konden alle trainingen beter op 

elkaar afgestemd worden. Aan de 

hand van dit programma kunnen de 

trainers hun oefeningen voorbereiden 

en uitvoeren.  Het selectiebeleid is  

niet zonder resultaat gebleven! Elk 

jaar worden meerdere teams 

kampioen, zowel op het veld als in 

de zaal. Ook gaan naar rtegelmatig 

spelers naar selectiewedstrijden van 

Oost Nederland en worden 

uitgenodigd tot het volgen van 

talententrainingen van de Hockey 

Academie in Laren. Daarnaast zijn er 

Mezen als Michiel Wessels, één van 

onze keepers, die in 2013 tweede 

van Nederland werd in het 

Nationaal shoot-out 

kampioenschap. Egbert van Laer, is 

een talentvolle scheidsrechter die de 

KNHB opleiding tot Young Umpire en 

wellicht daarna tot 

Bondsscheidsrechter volgt.                                                          

Mezen teams zijn vertegenwoordigd 

in alle lagen van de competitie, van 

de (sub) top klasse tot en met de 

vierde klasse.                                            

Geen nieuw fenomeen, maar wel 

belangrijk, is de bijdrage van 

sponsoren, die ervoor zorgt dat veel  

Mezenteams er goed gekleed 

bijlopen. Één van de eerste teams 

die gesponsorde trainingspakken 

had was MA1, in 1986 beschikbaar 

gesteld door hotel Het Roode Koper. 

In die jaren werd ook, mede met 

hulp van sponsoren, het geld bij 

elkaar gebracht voor de aanleg van 
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Jarenlang is zaalhockey een beetje 

een ondergeschoven kindje 

geweest. Ook bij De Mezen. Het 

fenomeen zaalhockey bestond wel 

al, maar noch vanuit de club, noch 

vanuit de bond was er echt veel 

animo om zaalhockey in de districten 

breed te promoten.                                 

Een weetje: zaalhockey vindt zijn 

oorsprong in Duitsland en Oostenrijk. 

Omdat de winter van 1962/1963 in 

Nederland zo ontzettend streng was, 

kon lange tijd niet op de velden 

buiten gespeeld worden. In dat jaar 

werden voor het eerst ook in 

Nederland wedstrijden in de zaal 

gespeeld. Vooral omdat het veld 

veel kleiner is dan buiten wordt niet 

elf tegen elf, maar zes tegen zes 

gespeeld. Ook zijn de spelregels 

aangepast aan de andere 

omstandigheden in de zaal.             

Dit spelletje, dat met name in de 

maanden december, januari en 

februari gespeeld wordt, werd vanaf 

dat moment steeds populairder. In 

1969-1970 is voor het eerst een 

Nederlands kampioenschap 

zaalhockey gehouden, in Leiden.  
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Daaraan deden destijds 25 dames– 

en 35 herenteams mee. In verband 

met het vaak overvolle 

veldprogramma deden de nationale 

teams niet mee.  Pas in 2000 zijn onze 

nationale teams mee gaan doen in 

de zaal.                                                         

In de jaren ‘90 van de vorige eeuw 

groeide het aantal verenigingen en 

teams die meedoen aan de 

zaalcompetitie sterk, omdat de KNHB 

ook in de districten zaalhockey ging 

organiseren.                                                        

Bij De Mezen is de zaalhockey 

competitie een niet meer weg te 

denken fenomeen; je bent in de 

wintermaanden toch nog lekker aan  

het hockeyen en het is goed voor je 

techniek. Hebben ouders in de 

wintermaanden nog wel eens zoiets 

van “nu even niet meer”, de kinderen 

vinden spelen in de zaal echt leuk. 

De seniorenteams overigens ook! Alle 

Mezen van heel jong tot veteranen 

spelen elk jaar in de zaal mee.    



eerste klasse, maar het werden er 

steeds meer. Er kwamen zelfs 

Mezenteams uit in de topklasse. Het 

eerste team dat in de topklasse 

uitkwam was een JD1 team. Eerste  

kampioen in de topklasse was                   

jongens B1 in 2010.                                   

  

En wat te denken van het Heren 1              

zaalteam. Zij  speelden in 2012-2013 

meer dan verdienstelijk in de                       

overgangsklasse in de zaal. Sterker, zij 

werden daarin kampioen. Die goede 

lijn zetten zij tot op de dag van 

vandaag voort. Niet direct als 

kampioen, maar wel als geduchte 

tegenstander van op het veld veel 

hoger spelende teams. Een wedstrijd 

tegen het Mezen Heren 1 zaalteam is 

niet een per definitie gewonnen 

partij, integendeel. In 2013 is het 

Mezen Heren 1 zaalteam zelfs 

genomineerd voor de titel 

‘Harderwijker sportploeg van het 

jaar’. Deze titel ging aan hun neus 

voorbij, maar de nominatie was een 

grote eer.                                                                                                                   

JB1 met coaches en shirtsponsor              

Staand vlnr: Thomas Foppen, Steven 

Oosterwaal, Jasper Foppen, Thomas van 

de Esschert, Robert Tjiook, Lennart 

Schölvinck, Tommy Hartjes, Joost Nijwenig, 

Atze de Groot, Ivo Struijk.                                

Voor: Max Oosterwaal, Laurens van der 

Spek, Jetze Schölvinck, Rutger Berends, 

Martijn van der Kaaij.                            

Liggend: Lode de Boo 

In 2004 is onder leiding en op                 

initiatief van toenmalig voorzitter 

Hans van der Spek het selectiebeleid 

ingevoerd.  De tijd was er nu rijp 

voor.                                                       

Tot dan toe werden teams vooral op 

basis van leeftijd en vriendschappen  

samengesteld. Het idee om binnen  

elke  leeftijdscategorie selecteren op                 

kwaliteit was niet nieuw, maar iets 

dat eigenlijk  nauwelijks gebeurde. 

Dat was ook lastig, want het was al 

een hele klus om binnen elke 

leeftijdscategorie een compleet 

team op de been te krijgen. Heel 

vaak werden kinderen ‘te’ jong 

doorgeschoven naar oudere teams 

om deze teams vol te krijgen. Omdat 

hockey ook in Harderwijk sterk in 

populariteit groeide, bleek het 

mogelijk om in veel 

leeftijdscategorieën meer dan één 

team te formeren. Dat, zo oordeelde 

het bestuur destijds, opende de weg 

naar het formeren van 

selectieteams. Het idee was dat als 

kinderen in een team spelen met 

ongeveer gelijkwaardige 

medespelers het plezier en de 

resultaten zullen verbeteren.             

Voor veel ouders voelde het nieuwe  

beleid als een ware revolutie. De 

invoering ging niet helemaal zonder 

slag of stoot. Bij een aantal ouders 

bestond redelijk wat weerstand                     

De 12 kampioenen van 2009 

                                            

tegen het nieuwe beleid; bij de 

kinderen zelf nauwelijks.                                             

Een voorwaarde om als club naar 

een hoger niveau te groeien was 

investeren in training. De kosten 

voor trainers groeide dan ook 

explosief. Maar na een aantal  

jaren, waarin met enige regelmaat 

verfijning plaatsvond, begon het 

beleid haar vruchten af te werpen. 

Het niveau van de trainingen 

steeg, het aantal teams dat in 

hogere klassen speelt steeg en het 

aantal Mezenteams dat kampioen 

werd steeg.                                                    

In 2005 is het bestuur begonnen met 

het huldigen van de kampioenen, 

inmiddels een goede traditie. 

Voorlopig hoogtepunt is 2009 toen 

maar liefst 12 teams kampioen in hun 

klasse werden. Al vóór de invoering 

van het selectiebeleid speelden 

verschillende jeugdteams in de 
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was uit mannen die al jaren 

hockeyen en een aantal 

enthousiaste recreanten met nog 

maar een paar jaar hockey ervaring 

op de tellers. Een bijzondere mix die 

heel goed bleek te werken.             

Na het kampioenschap in 2010, op 

hun hoogtepunt dus, is dit team 

gestopt.      

                                                     

Het Mezen 2010 veteranen team:                                      

staand vlnr: René Steijlen,                          

Marcel van Eeden, Thibout van Beek, Fred 

van Mechelen, Martijn Adam,  Martijn 

Doesborgh, Nico Visser,  Sander Knol en 

Willem van Beek.                                                    

Voor: Victor Verkerk, Tim Snoek,                

Marc Leijdesdorff, Gert Soetman,           

Hans van der Spek, Victor Schölvinck en 

Roy Pronk           

 

Kampioen op het veld in 2010 en              

‘by far’ de mooiste teamfoto die we 

als redactie van MezenMagazine 

mochten ontvangen, onze zondag 

veterinnen.                 

                                              

Ooit deden we een oproep in                      

MMagazine om mooie of gekke            

teamfoto’s in te sturen. Nou, dit was 

in onze ogen de winnaar en 

daarmee werden de veterinnen 

kampioen van de  fotocompetitie.                                         

De prijs? Eeuwige roem en een              

prominente plaats in het 

jubileumboek.      

2010 was, net als 2009, een 

behoorlijk succesvol jaar voor De 

Mezen. In 2010 waren 8 teams de 

sterkste in hun competitie.  

                                             

Niet alleen veel jeugdteams en het    

Heren 1 zaalteam mochten zich aan 

het einde van het seizoen kampioen             

noemen, ook de good ‘old’ Mezen           

veteranen behaalden in 2010 

glorieus de eerste plaats. Het leuke 

van dit team was dat het gevormd 
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Het succesvolle Heren 1 zaalteam. Staand vlnr: Edzard Grijpsma, Ischa Hetebrij, Max 

Oosterwaal, Pepijn Albers, Berend Rondhuis, Jasper Foppen en                                              

(invaller) Thomas Foppen.                                                                                                         

Voor vlnr: Guus Baggerman, Lode de Boo, Robert Tjiook, Martin Veldman                                             

(weer niet op de foto Kasper Doesborgh). 



2003, het jaar dat De Mezen haar 40 

jarig jubileum viert stond bol van de           

activiteiten. Niet alleen het 8e 

lustrum wordt gevierd, maar ook 

krijgt De  Mezen dat jaar 2 nieuwe 

velden. Dat werd uitbundig gevierd 

met onder andere een wedstrijd 

tussen Mezen  Heren 1 en de 

Boekaniers. De dag werd afgesloten 

met een geweldige barbecue.   

                                     

Dat die velden er zijn gekomen is 

met name te danken aan Hans 

Dreese en Gert Jan Kepper (die 

namens De Mezen het overleg 

voerden) en wethouder sportzaken 

Rob Daamen en Rob Spierenburg, 

hoofd sportzaken (namens de 

gemeente).                              
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Erelid Klaas Albers             

met Michèle Albers. 

Links Linda Balen. 

Rechts erelid          

Karin Kepper.                             

     

vlnr: Tineke de Grijff,   

Hanny Boss en Corinne 

van der Meijden.   

Onder toeziend oog van erelid (toen vice-voorzitter)          

Hans Dreese verrichten erelid de heer Versteeg en                   

mevrouw Backbier de afslag van de eerste wedstrijd op 

het nieuwe kunstgrasveld.  

Onder, lekker in het zonnetje,                              

vlnr: erelid Marijke Sauer, Dineke Brouwer          

en Linda de Bie. 

Erelid Gerrit Foppen 

op de foto met 2 

Meesjes en de          

Champions Trophy die 

voor één dag naar 

Harderwijk was               

gehaald. 

 Peter Tjiook en                         

erelid Janine Reekers-Tijben. 



De bar kreeg een van binnenuit                               

toegankelijke voorraadruimte en 

er kwam een bestuurskamer.                                               

                                                       

Zoals te zien op de artist impression 

onderaan de pagina, was ook een 

terrasoverkapping, passend bij de 

stijl van het clubgebouw, 

ingepland. Hiervan is toen 

vanwege de kosten afgezien.                                                    

                                                      

    

       

Tijdens het 40 jarig jubileumfeest op 

30 augustus 2008  vond de 

heropening van het vernieuwde 

clubgebouw plaats.                              

Na toespraken van wethouder                    

sportzaken Rob Daamen en       

voorzitter Hans de Haan werd het 

vernieuwde clubgebouw  officieel 

geopend door Maarten van Zanten 

(het oudste Mezenlid op dat 

moment) en Myrthe Brinker (op dat 

moment het  jongste lid van De 

Mezen)    

Twee mannen met echte 

Mezenharten hebben jarenlang elke 

denkbare klus in het clubgebouw 

uitgevoerd. Leidingen gelegd, 

kranen vervangen, doucheruimtes 

betegeld, noem het maar op, Hans 

Dreese en Pim Hein deden het. Die 

twee hebben, niet altijd alleen 

natuurlijk, met veel liefde en 

toewijding het clubgebouw                            

onderhouden.                                                                                  

              

In 2007 besloot het bestuur dat met 

name de kleedkamers met                             

bijbehorende doucheruimten aan 

een grondige renovatie toe waren.                 

Dan is het wel handig als een man 

als Victor Schölvinck lid is van de 

club.  Victor, architect van beroep, is 

aan de tekentafel gaan zitten en 

kwam met een prachtig plan. De 

binnenruimte zou anders ingedeeld 

worden waardoor per saldo meer 

ruimte zou ontstaan en met een 

relatief kleine aanbouw  voor de 

opslag van keepers tassen en                          

trainingsspullen zouden we heel veel 

ruimte winnen. De bouwcommissie 

bestaande uit Victor Schölvinck,            

Herman Filippo, René Stijlen, Marc        

Leijdesdorff, Wybe Feenstra, Bianca 

Winants, Egbert van Laer en Klaas           

Albers boog zich over de plannen en 

doelstellingen en kwam gezamenlijk 

tot de plannen zoals uiteindelijk                        

gerealiseerd. Op 14 december 2007 

zijn bouwbedrijf Besselsen, Van 

Drunen Installatiegroep en Oosterhoff 

loodgieters gevraagd de 

werkzaamheden in te plannen.                                          

De begeleiding/supervisie van de              

renovatie lag in handen van Bonne 

Plat, René Stijlen en met name Marc             

Leijdesdorff die de dagelijkse 

voortgang begeleidde.                         

Deze verbouwing was behoorlijk                

ingrijpend. De binnenkleedkamers zijn 

compleet gestript en opnieuw                    

ingedeeld en de douches en 

toiletten vervangen. Bovendien is het 

complete stelsel van waterleidingen 

en elektriciteitleidingen aan de 

geldende veiligheidsnormen 

aangepast. In de oude situatie zaten 

de dameskleedkamers nog recht 

tegenover de hoofdingang. Daar zijn 

nu de herenkleedkamers.                   
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Myrthre Brinker en Maarten van Zanten 

verrichten onder toeziend oog van            

wethouder sport Rob Daamen de              

openingshandeling   



enorm. Ook bij De Mezen is de 

campagne groot opgepakt: posters 

in het clubgebouw, veel aandacht 

voor de campagne op de website 

en in het MezenMagazine, JA2 die 

vóór en na hun wedstrijden het t-shirt 

droegen en alle scheidsrechters van 

De Mezen die de ‘kanker verziekt je 

taal’ button opgespeld hadden. Met 

als doel binnen De Mezen een stuk 

bewustwording te creëren.                                                              

De Mezen is er trots op een jong lid 

gehad te hebben met zoveel 

wilskracht, moed en duidelijke, 

zinvolle boodschap.                     

____________________________________                      

Mezenlid Richelle Laurijsen is op 12 

februari 2010 postuum benoemd tot 

Harderwijker van het jaar. Zij heeft 

deze eretitel gekregen vanwege 

haar strijd tegen het misbruik van het 

woord kanker in het taalgebruik. 

                      

Richelle was nog maar net lid van De 

Mezen toen bij haar in 2008  

botkanker werd geconstateerd.  Zij 

speelde in MC2. Op 21 november 

2009, nog maar 16, overleed Richelle. 

Met hart en ziel heeft zij zich  ingezet  

tegen het gebruik van het woord 

‘kanker’ in de Nederlandse taal. Haar 

doorzettingsvermogen  maakte dat 

de campagne een        

___________________________________                                                                                                                                        

grote vlucht nam.  De website die 

eind oktober 2009 online ging was 

het startschot voor de landelijke 

campagne.  Zelfs rapper Darryl hielp 

Richelle mee in haar strijd. De foto 

hiernaast verscheen in vrijwel alle  

landelijke kranten. Duizenden 

mensen bezochten de website en 

schreven iets in het gastenboek. 

Vanuit de huiskamer  werden de 

flyers, sticker, posters,  buttons en         

t-shirts verzonden. De  vraag was 

____________________________________  
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Zij stonden uren, in weer en wind, 

training te geven. Met hun team JB1 

zijn zij kampioen in de topklasse 

geworden, een heel knappe 

prestatie.  De Kepper trofee ging in 

2011 naar Emma de Jong voor haar 

werk in de junioren elftalcommissie, 

de pr activiteiten en coördinatie  

sponsorkleding.  Egbert van Laer 

kreeg de trofee in 2012 overhandigd. 

Hij was 6 jaar penningmeester en 

regelde het hele zaalhockey 

gebeuren, waaronder de altijd 

lastige scheidsrechtersplanning. In 

2013  is René Stijlen benoemd. Hij zet 

zich al jaren in voor de barcommissie 

en is mede oprichter is van het 

klusteam.   

Elk jaar wordt een Mezenlid dat zich 

op bijzonder wijze heeft ingezet,           

benoemd tot Lid Van Verdienste en 

ontvangt de Kepper trofee. Soms zijn 

dat wat ‘oudere’ vrijwilligers, soms 

jeugdleden die een stimulerend 

voorbeeld voor anderen zijn.               

                     

De eerste Kepper trofee is in 2002          

uitgereikt aan Thibout van Beek. Wie 

kent Thibout niet, hij woonde bijna op 

de club. Sjoukje Willemsen volgde                                    

In 2003. Sjoukje was extreem druk met         

de evenementen commissie. Daarna 

kregen Janine Reekers in 2004 en 

Julia Folmer in 2005 de trofee. In 2006 

ging de Kepper trofee naar Pepijn 

Albers, die vrijwel elke avond training 

gaf, iedere zaterdag wedstrijden floot 

en samen met Thibout de keepers 

materialen beheerde. In 2007 

volgden Marijke Reitsma voor haar 

werk in diverse jeugdcommissies en 

wedstrijdsecretariaat en in 2008 Marc 

Leijdesdorff voor het begeleiden van 

de verbouwing van het clubgebouw 

dat jaar en zijn werk voor de 

barcommissie. Twee keer is de prijs 

aan twee mensen tegelijk uitgereikt. 

In 2009 kregen Goos en  Simone 

Hoeve samen de  prijs. Goos heeft 

heel veel tijd en energie gestoken in 

de ledenadministratie en had een 

grote rol in het digitaliseringproces bij 

De Mezen. Simone was betrokken bij 

vrijwel elk evenement van de jongste 

jeugd. De broers Jasper (links) en 

Thomas  Foppen zijn in 2010 beiden 

benoemd tot Lid van Verdienste.                                                            

De ouders van Richelle (midden) nemen 

trots de prijzen, horend bij de titel 

‘Harderwijker van het jaar’, in ontvangst.



Er zijn wel wat onderhandelingen aan 

vooraf gegaan, maar in 2011 kreeg 

De Mezen de beschikking over een 

derde veld. Nou ja, bijna dan, een 

driekwart veld.              

                                    

Als de ruimte er geweest zou zijn, dan 

hadden we nu de beschikking gehad 

over 3 volwaardige velden, maar 

meer dan dit past niet. Mede gezien 

de beperkte ruimte is in overleg met 

de gemeente, in de persoon van 

wethouder Rob Daamen, gekozen 

voor een gecombineerd jeugd-/   

trainingsveld. Op het veld zie je dan 

ook vier kleuren belijning, waardoor 

ook de 6- en 8-tallen kunnen spelen 

met officiële veldbelijning. Het lijkt 

vanaf de kant allemaal erg druk, 

maar dat valt als je erop speelt dus 

heel erg mee. De spelers zijn er in elk 

geval blij mee.                                              

                         

Met de ingebruikname van dit derde 

veld kreeg De Mezen op zaterdag 

weer wat lucht om het altijd 

overvolle jeugd wedstrijdprogramma 

soepeler af te kunnen werken. Zeker 

in de donkerder maanden was het 

altijd een probleem om de laatste 

wedstrijden op tijd te laten 

beginnen.            
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De explosieve groei van het aantal 

jongste jeugd en junioren zorgde 

voor een toenemende drukte op 

zaterdagochtend. Daarom is in 2009 

de functie van Commissaris van 

Dienst  in ere hersteld. Een CvD is de 

vraagbaak voor zowel de barouders 

als bezoekende teams.                                                       

                                 

Een oproep in het MMagazine aan 

het begin van het seizoen 2009-2010 

en het aanspreken van bar ouders, 

resulteerde in een aantal ouders die 

daar de schouders wel onder wilden 

zetten. In gezamenlijk overleg 

werden de taken vastgelegd en een 

rooster gemaakt. Zo stond er op de 

drukke zaterdagochtend weer een 

gastvrouw klaar voor de bezoekende 

teams, scheidsrechters, coaches en 

de spelleiders.                                                  

De CvD opent 's ochtends vroeg het 

clubhuis en start de keuken en bar 

op. Zo kunnen de barouders zonder  

vertraging met hun bardiensten  

beginnen en zijn gasten en coaches 

al snel voorzien van een lekker bakje 

koffie als welkom.                                           

Sinds de invoering van de 

Maatschappelijke Stage loopt er             

zaterdagochtend ook regelmatig 

een junioren Mees mee die hand- en 

spandiensten verricht. Erg fijn op de 

drukke momenten. 

De CvD bemant de wedstrijdtafel tot 

aan het einde van de Jongste 

Jeugd wedstrijdjes.  

In 2011 werd het team o.l.v. 

coördinator Winnifred van Rietvelt 

verblijd met een keeperstas vol  

attributen. Erg handig omdat op de  

zaterdagochtend nog wel eens iets 

kapot gaat, een bitje is verloren of 

een speler verzorging van een 

schaafwond nodig heeft.  

Kortom,  de afgelopen vier jaren was 

het in het clubhuis vooral een goed 

georganiseerde gezelligheid voor de 

jongste Mezen! 

De eerste ploeg die ervoor zorgde dat 

alles op zaterdagochtend soepel             

verliep. Achter vlnr: Janine Reekers,  

Petra Nieuwenhuizen en Adri Drijver.                  

Zittend: Winnifred Rietvelt (l) en               

Anouk Bettman 

___________________________________________________________________________________________________________________ 

Een toost op het nieuwe veld 

van De Mezen 



Ron Boszhard zou Ron Boszhard niet zijn als 

hij niet steeds in de weg liep                                 

                                                                    

Nog even de laatste instructies voor het 

hele team en toen moesten Myrthe, Noa 

en Marit laten zien wat ze geleerd  

hadden. En dat ging heel goed!   

Herfst 2012, Myrthe Brinker uit MD2 

krijgt antwoord op een mailtje dat zij 

naar het televisieprogramma 

Z@ppsport heeft gestuurd. Daarin 

vroeg ze of zij en haar team 

misschien hulp kunnen krijgen bij het 

nemen van strafcorners. Die ’lopen’ 

namelijk nog niet zo lekker.   

                            

Woensdag 16 november 2012 mag 

Myrthe Brinker met haar team naar 

de velden van Upward in Arnhem 

komen. Samen met twee 

teamgenoten krijgt ze strafcorner 

training van Nederlands elftal                

speelsters Willemijn Bos, Kitty van 

Male en Daphne van der Velden, 

niet de eerste de besten.                                              

Probeer zo maar eens een goede        

strafcorner aan te geven.  

                                                 

Myrthe kiest Marit Boelens en Noa 

Rietvelt uit voor de training, maar het 

hele MD2 team mag natuurlijk mee. 

Het was voor de meiden allemaal 

heel erg spannend; Ron Boszhard, 

de cameraman, de geluidsman en 

natuurlijk de drie tophockeysters. Na 

een tijdje dachten ze helemaal niet 

meer aan de camera en gingen 

goed aan de slag met het oefenen.                             

                                

Een ervaring voor het leven en een           

herinnering om in te lijsten!                          

                            

                                                     

De Oranje dames zagen ook wel  dat 

er nog  veel  geoefend moest 

worden, maar ze waren heel 

geduldig. Na een tijdje ging het al 

veel beter.                                                                                                         
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Met veel enthousiasme begint de lustrum commissie aan de organisatie van 

het lustrum. Het seizoen 2013-2014, waarin MHC De Mezen haar 50 jarig 

jubileum viert. De commissie besluit om niet alles in één weekend  te vieren, 

maar verspreid over het seizoen verschillende activiteiten te organiseren.  

MMagazine 47 

Iris Hoeve (links) en                               

Evelien Nieuwenhuizen 

De eerste activiteit is een kick-off feest 

op 9 november. Mooier zou 11 

november geweest zijn, maar dat valt 

op een maandag, niet zo handig. 

Ruim 200 mensen geven gehoor aan 

de uitnodiging om zaterdagavond 

naar het clubgebouw te komen om 

onder het genot van een hapje en 

drankje herinneringen op te halen. 

Rond een uur of 10 stond een 

prachtige licht- en vuurwerkshow 

gepland. Helaas regende het die 

avond harder dan het hele jaar ervoor 

had gedaan. In no-time stond het veld 

volledig onder water. Bovendien 

waaide het erg hard; de licht- en 

vuurwerkshow viel letterlijk in het water. 

Maar gezellig was het feest wel!                           

Marieke vd Plas (FysioTotaal)                       

en bestuurslid Bert van den Brink 

Janine Reekers en Gerrit Foppen 

Iemand moet de muntjes verkopen … 

Robin Bunt en Marlene Daamen 

Oude garde meets nieuwe garde 

Vlnr: Karin Bunt, Dineke Brouwer,               

Emma de Jong en Cees Favejee 

Vlnr:                                                               

bestuurslid Adri Drijver,Merel  Wigmore,            

Rini en Henk Engbersen, oud voorzitter 

Hans Dreese en Cees Favejee 

Lekkere jazzy muziek 

Goos Hoeve en Klaas Albers proberen 

de toespraken te volgen  
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www.dolfi narium.nl

Een dag om nóóit te vergeten

Wil je met het hele gezin iets bijzonders ervaren? Breng 
dan een bezoek aan het Dolfi narium! Daar maak je van 
héél dichtbij kennis met de meest bijzondere bewoners van 
de zee: dolfi jnen, bruinvissen, walrussen, zeeleeuwen en 
zeehonden. 

In maar liefst elf shows en voorstellingen laten de dieren 
zich van hun allerbeste kant zien. Onze show Aqua Bella 
werd zelfs uitgeroepen tot beste ter wereld! Bekijk ook 
de nieuwe theatervoorstelling ‘Schatten van de zee’. Een 
interactieve voorstelling vol humor, spanning, muziek en 
verrassende elementen.

Was op 1 maart ‘s avonds een groot 

lustrumfeest voor alle grote Mezen en 

ouders in het Dolfinarium, ‘s middags 

mochten alle kleine Meesjes gratis 

naar de Dolfijnenshow. Een kado van 

Marten Foppen, de directeur van het 

Dolfinarium, aan de jubilerende 

Mezen.     

                             

Dat lieten de Meesjes zich uiteraard 

geen twee keer zeggen. Aansluitend 

aan het Pannenkoekentoernooi dat 

die dag werd gehouden, togen ruim 

220  Meesjes en begeleiders naar het 

Dolfinarium om te genieten van de 

spetterende  dolfijnenshow Aqua Bella, 

de show waarin de dolfijnen je 

meenemen op een wereldreis en je de 

wereld laten zien door hun ogen.              

Voor iedereen een onvergetelijke dag. 
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Verzamelen voor de 

ingang, koppen 

tellen en naar 

binnen 

Voordat de show 

begint nog even 

met z’n allen op de 

foto in het 

Dolfinarium 



Een sportclub zoals De Mezen vervult 

een maatschappelijke functie: het               

faciliteren van een omgeving waarin 

met plezier gesport kan worden. Maar 

er zijn ook veel kinderen die dat niet 

kunnen. Daarom meende de lustrum 

commissie een locaal doel aan het 

lustrum te moeten koppelen. De keuze 

viel op de kinderafdeling van het           

St Jansdal. Het streven was en is om  

de quarantainekamer van de 

kinderafdeling van om te toveren tot 

kinderkamer.    

                                                            

Voor dit doel is contact gezocht met 

het Dolfinarium en Landgoed Het 

Roode Koper. Twee unieke locaties 

voor evenementen waar we konden 

feesten en gelden wilden werven. Het 

Dolfinarium bood een zaal en 

personeel aan voor de feestavond op 

zaterdag 1 maart. ’s Middags 

mochten alle kleine Meesjes gratis 

naar de dolfijnenshow. Van die 

gelegenheid hebben ruim 200 

kinderen gebruik gemaakt.                 

De Harderwijker topband,      

The Strange Tornado’s  
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De lustrum commissie 

Marcel Nieuwenhuizen,     

Klaas Albers,                                

Carsten van Eken,                        

Simone Hoeve en                 

Gert Jan Kepper 

Heren 2 met een 

verdwaalde Heren 

1 speler en twee 

oud Heren 1 Mezen 

Gert Jan kepper 

met rechts naast 

hem, uit Canada                

overgekomen,       

Harry Venema                            

en Henry Hetebrij 

Vlnr: Hein IJsendijk, Henk Jan Cremer,  Helen Meijer,            

Hugo Beijer, Menno Beijer en Rob Beijer 

De familie Koning: Dennis met vriendin, Robert, Ellis, Miquel            

en Tamara geflankeerd door Harry Venema 



Onder de naam MezenEvents is een 

groepje heel erg enthousiaste jonge 

Mezen onvermoeibaar bezig met het 

organiseren van feesten, toernooien 

en evenementen. MezenEvents komt 

voort uit de verschillende  

evenementen commissies. 

                        

MezenEvents is eigenlijk de motor 

achter elk feest dat op de club  

georganiseerd wordt. Denk daarbij 

aan de themafeesten, de après-ski 

feesten maar ook aan toernooien als 

het familie Paastoernooi, het 

Pannenkoekentoernooi, de 

Turbonacht of het Hotdog toernooi. 

De Mezen mag zich gelukkig prijzen 

met een groep jongeren die zich zo 

met hart en ziel inzet voor de club.                                    

                           

Foto boven en onder:  De Turbonacht, 

één groot feest en slapen op de club. 

Onder:                          

Proud To Be fout 

Rechts:                                 

Après Ski 

Boven links en rechts:        

Het Wilde Westen 

De kern van MezenEvents wordt gevormd door: Daphne Visser, Laura Karssen,                            

Sascha van Dalfsen, Djoeke Feenstra, Floris Pak, Carl-Johan Pluvier, Maarten Bruggemann, 

Robin Bunt, Caroline de Groot, Marlene Daamen en Carsten van Eken.  
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Zeven jaar na de laatste benoeming 

is in 2010 weer iemand benoemd tot 

erelid van de club. Deze keer viel de 

eer te beurt aan Klaas Albers. 

                 

“vanwege de buitengewoon 

verdienstelijke wijze waarop hij zich 

jarenlang voor de vereniging heeft 

ingezet, met name als bestuurslid 

door belangrijke bestuurstaken op 

zich te nemen in een voor De Mezen 

moeilijke periode.” zo zei de voorzitter 

tijdens de ALV op 6 september 2010, 

“is Klaas Albers benoemd tot erelid.”                            

    

                   

Klaas Albers is zo’n typisch geval van 

een enthousiaste vader die door zijn 

kinderen betrokken is geraakt bij De 

Mezen. Zelf heeft hij nooit 

gehockeyd: “mijn sporten waren 

wedstrijd zwemmen en waterpolo, 

dat is er bij mij thuis met de paplepel 

ingegoten.” Toen de oudste zoon 

Pepijn via Meimaand sportmaand in 

contact kwam met hockey en 

daarvoor koos, stond Klaas op 

zaterdag langs de lijn.                         

Voordat hij het zelf goed en wel in de 

gaten had was hij teambegeleider/

coach en dat is hij ruim 20 jaar 

gebleven, van de JE tot JA1.                    

Toen het bestuur geen secretaris kon 

vinden heeft hij zich daarvoor 

beschikbaar gesteld. In totaal heeft 

hij zes jaar in het bestuur gezeten, als 

secretaris, voorzitter en vice voorzitter. 

Intussen was ook zoon nummer twee,  

Jorick, lid geworden van De Mezen. 

                          

In zijn bestuursperiode werkte hij mee 

aan de door toenmalig voorzitter 

Hans van der Spek geïnitieerde 

selectiebeleid, vervulde hij samen 

met penningmeester Egbert van 

Laer een voortrekkersrol in de grote 

verbouwing van het clubgebouw in 

2008 en deed hij enkele jaren de        

scheidsrechtersplanning voor het 

veld en de zaal. Daarnaast is hij 

initiatiefnemer van het 

MezenMagazine waarvan hij ook 

samen met Janine Reekers de 

redactie voerde. Samen met haar is 

Klaas ook verantwoordelijk voor dit 

jubileum magazine.                                                  

                        

De benoeming tot erelid van De 

Mezen kwam voor hem volkomen 

onverwacht, maar ervaart hij nog 

steeds als een grote eer.      

____________________________________                   

                          

Vanwege haar buitengewoon grote 

inzet voor De Mezen in met name de 

Jongste Jeugd commissie, de 

Kledder- en MMagazine redactie, en 

haar bestuursfunctie vanaf 2007 is 

Janine Reekers-Tijben in 2013 

benoemd tot erelid.                               

                                                         

In 1999 overgekomen vanuit het 

hoge Noorden zocht Janine Reekers 

al snel aansluiting bij De Mezen. In 

haar jeugd speelde zij bij Haackey in 

Haaksbergen en dat wilde ze wel 

weer oppakken. Een carrière bij 

Dames 1 zat er niet meer in, maar 

wel vanaf 2001 spelen bij de zondag 

veterinnen. Het jaar waarin dit team 

meteen kampioen werd. Naast het 

spelen werd Janine al snel actief als 

vrijwilliger. Jarenlang was zij samen 

met Maarten van Zanten de 

drijvende kracht achter ‘t Kleddertje, 

ook werd zij actief voor de jongste 

jeugd commissie.                          

    

    

    

     

“Vooral het organiseren van de  

jongste jeugd evenementen is één 

van de leukste activiteiten om te 

doen”, aldus Janine. Dit beperkt zich 

niet tot het organiseren alleen, maar 

ook diverse uitvoerende taken nam 

zij voor haar rekening. Zij was die 

vrouw die je altijd met een 

microfoon voor het clubgebouw 

heen en weer zag lopen tijdens de 

Slotdag, Sportwijzer, het HotDog 

toernooi en Sinterklaasfeest. De 

Slotdag was haar favoriet. Tijdens 

haar bestuursperiode als algemeen 

bestuurslid hield Janine zich bezig 

met de schoonmaak en onderhoud 

van het clubhuis. Een flinke klus was 

daarnaast het vinden en motiveren 

van vrijwilligers voor allerlei 

commissies. De terugkeer van de 

‘Commissaris van Dienst’, de 

gastheer, of -vrouw op de 

zaterdagochtend, is haar initiatief.  

Janine was ook aanspreekpunt voor 

kinderen die hun Maatschappelijke 

Stage bij De Mezen wilden lopen. 

Samen met Klaas Albers heeft zij 

vanaf 2008 tot en met deze 50-jarige 

jubileum uitgave het MMagazine 

gemaakt, één van haar laatste 

actieve Mezen bijdragen. Hoog tijd 

voor een nieuwe,  jonge generatie 

Mezen met frisse ideeën en een 

warm hart voor onze 50-jarige 

hockeyclub! 
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De Mezen springlevend 

Een halve eeuw klinkt erg lang, maar wanneer ik alle verhalen hoor van de 

initiatiefnemers, oud leden en andere betrokkenen van De Mezen is de tijd 

voorbij gevlogen. Tradities zijn ontstaan en behouden, maar ook worden er 

iedere keer weer nieuwe initiatieven genomen om een actieve hockeyclub 

te zijn. Een kleine groep enthousiaste hockey liefhebbers heeft in 1963 de 

koppen bij elkaar gestoken en onze hockeyvereniging opgericht. Beginnend 

op een grasveldje en daarna verhuisd naar de 

huidige plek met een goede accommodatie. Door 

de jaren heen hebben vele vrijwilligers dit mogelijk 

gemaakt. 

De vereniging heeft op dit moment een 

ledenaantal dat de 600 nadert en ook zijn er veel 

vrijwilligers actief om te zorgen dat er doordeweeks 

getraind kan worden en in het weekeinde de 

competitiewedstrijden gespeeld kunnen worden. 

Daarnaast heeft ook de gezelligheid de aandacht 

en worden er veel verschillende activiteiten 

georganiseerd voor en door de leden. De club 

wordt gekenmerkt door haar grote jeugdafdeling, 

niet ongewoon voor een club uit een kleine stad. 

Maar ook de senioren afdeling  heeft weer een 

behoorlijke basis. 

Als huidig bestuur zijn we erg trots op zo’n actieve vereniging en steken we 

graag onze handen uit de mouwen om te helpen waar dit nodig is. 

Vanzelfsprekend dat op de clubshirts ons motto staat: De Mezen dat zijn we 

samen. Een vereniging kan namelijk alleen maar functioneren wanneer 

iedereen z’n steentje bijdraagt. 

Op sportief gebied heeft de club z’n hoogte- en dieptepunten gehad. Maar 

dat hoort erbij. Op dit moment zijn er weer een aantal positieve 

ontwikkelingen. Zowel de senioren teams als de jeugdteams presteren goed, 

zodat we ook in dit lustrum jaar weer de nodige kampioenen kunnen 

huldigen. Verder werd afgelopen seizoen gekenmerkt door de diverse 

(lustrum) activiteiten voor alle betrokkenen bij de club. 

Van groot belang is de communicatie binnen de vereniging met de leden 

en vrijwilligers, maar ook met de ouders van de jeugdleden. Social media is 

dan ook erg belangrijk. Naast de website, e-mail, Facebook etc. is de eigen 

Mezen App al niet meer weg te denken. Was in het verleden ’t Kleddertje het 

blad waar de leden iedere week naar uitkeken, tegenwoordig begint 

iedereeen de dag met een blik op de smartphone met op de 

openingspagina de Mezen App. 

Graag wil ik alle leden, oud leden, vrijwilligers en niet te vergeten de lustrum 

commissie feliciteren met het lustrum, maar ook bedanken voor de inzet om 

onze club springlevend te houden. 

                           

Marcel Nieuwenhuizen, Voorzitter 
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Het Mezen bestuur, vlnr:                    

Adri Drijver (secretaris)                     

Marcel Nieuwenhuizen (voorzitter)                 

Sonja Strijk (vice voorzitter)    

Peter Klip (algemeen lid)                               

Rob Beers (penningmeester)                 

Bert van den Brink (algemeen lid)           

Mark Dikkerboom (algemeen lid) 

De Mezen                 

dat zijn we samen 
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Alles uit de uitgave mag worden 

verveelvoudigd en/of overgenomen, 

elektronisch, mechanisch, fotokopieën, of op 

welke andere denkbare manier ook. Vermeld 

wel even de bron.   

  

                                

De redactie van Mezen Magazine heeft naar 

beste eer en geweten getracht een zo 

waarheidsgetrouw mogelijke beschrijving van 

de afgelopen 50 jaar van MHC De Mezen te 

geven, in woord en in beeld. Daarvoor is met 

diverse leden en oud leden contact gezocht en 

gesproken. Echter de herinneringen over 

dezelfde gebeurtenissen bleken soms nogal 

uiteen te lopen.                

De redactie neemt uitdrukkelijk geen enkele 

verantwoordelijkheid voor eventueel 

ongenoegen, ontstaan door de inhoud van dit 

blad.  
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